
31. prosinca 

sretna nova! 

Svim igračima i klubovima, dužnosnicima i suradnicima, te svim ljubiteljima badmintona želimo mnogo 
sreće i uspjeha u nastupajućoj, 2011. godini!  

30. prosinca 

dvanaestina i objekti  

Dvanaestina za studeni te zadnja, prosinačka, rata za objekte stigle su na račun Saveza. Klubovi svoje 
dotacije mogu očekivati odmah iza Nove godine.  

23. prosinca 

sretan boŽiĆ!  

Svim klubovima, igračima i dužnosnicima, te svim čitateljima naših stranica želimo mir i dobro božićnih 
blagdana! Ujedno zahvaljujemo na svim primljenim čestitkama.  

22. prosinca 

grad usvojio proraČun 

Gradska skupština u ponedjeljak je usvojila proračun Grada za 2011., pa time i naš budžet postaje 
pravovaljan. Stoga smo i financijski plan za 2011. uvrstili u rubriku Akti Saveza.  

objekti za XI. mjesec 

Danas su, sukladno razradi iz financijskoga plana Saveza, na račune BK Medvedgrad 1998 i HBK Max 
proslijeđene dotacije za objekte za studeni 2010.  

16. prosinca 

odrŽana skupŠtina zŠs-a  

Jučer je održana skupština ZŠS-a na kojoj je usvojen plan za 2011. Isti će međutim svoje pravo usvajanje 
imati u ponedjeljak kada bi Gradska skupština trebala glasovati o programu javnih potreba u sportu za 
2011. Ono što više nije tajna jest bojazan da će se u međusobnom odmjeravanju snaga između 
gradonačelnika i njegovog konzorcija s jedne te gradske uprave s druge strane, ZŠS, a time i mi, naći u 
svojevrstnoj pat-poziciji u kojoj bi Grad pronašao formalne razloge da "do daljnjega" sasvim zavrne pipu 
ZŠS-u i njegovim članicama.  

oprema i rekviziti  

Na natječaj za nabavku opreme i rekvizita od 9. prosinca stigla je samo ponuda tvrtke Masiv Sport.  

15. prosinca 

odluka predsjednice saveza  



Odlukom iz nadležnosti Upravnoga odbora, donesenom 15. prosinca 2010. za predstavnika Saveza na 
skupštini ZŠS-a 15. o.m. određujem odbornika Šimu Zekana. 
Obrazloženje: odluku donosim zbog žurnosti te u skladu s raspoloživim osobama za predstavljanje. 
Predsjednica Saveza Lidija Petrinović Zekan 

14. prosinca 

kolegij tajnika  

Na današnjem kolegiju tajnika glavni tajnik ZŠS-a upozorio je nazočne na određeni vid sankcija koje Grad 
nameće ZŠS-u te na moguće financijske implikacije tih sankcija. Opširniji iskazi o svemu očekuju se na 
sutrašnjoj skupštini. 

podsjetnik  

Podsjećamo na natječaj za nabavku rekvizita od 9. o.m. i na rok za podneske koji istječe sutra.  

13. prosinca 

predavanje za trenere  

U seriji obveznih predavanja za trenere čija se plaća osigurava preko ZŠS-a na rasporedu je stručno 
predavanje „Psihološka priprema sportaša“. Predavanje drži prof. dr. sc. Renata Barić, nositeljica Katedre 
za Kineziološku psihologiju na Kineziološkom fakultetu u Zagrebu. Predavanje će se iskoristiti i za 
sprovedbu ankete među trenerima, vezane uz iz ovaj vid osposobljavanja. Ujedno obavještavamo sve 
zainteresirane da na zahtjev šaljemo predavanje" Djeca u sportu i tjelesnoj aktivnosti, potrebe i zahtjevi 
(analiza dječjih potreba)" koje je prošlog mjeseca održala prof.dr. sc. Smiljka Horga.  

skupŠtina zŠs-a  

Zbog već poznate utrke u rokovima, koju nameće Grad, skupština ZŠS-a pomaknuta je na srijedu 15. 
prosinca u 15 h.  

9. prosinca 

odrŽan kolegij tajnika  

Na današnjem kolegiju tajnika ZŠS-a glavni tajnik ZŠS-a Bašić upoznao je nazočne s prijedlogom Plana 
za 2011. te se osvrnuo i na aktualna zbivanja u gradskom sportu.  
Što se tiče iduće godine parametri koji nas se najviše tiču ostati će unutar rebalansiranih iznosa iz ove 
godine. Model "copy-paste", uz sporadična pojačanja, ne veseli nas u situaciji kad Savez ima najjači 
sastav kategoriziranih sportaša u svojoj povijesti, ali za činjenicu da smo mi u zenitu dok je okružje u 
recesiji doista nismo krivi. 
Glavni tajnik osobito je predbacio Gradu na sustavnom otezanju s procedurom (i iznosima) donošenja 
plana i programa za 2011., čime je ZŠS doveden u pat-poziciju. S tim u vezi Upravni odbor ZŠS-a osobito 
je reagirao na dopis skupine skupštinara ZŠS-a poslan Gradskoj skupštini i javnosti (prepiska je 
dostavljena našem UO-u). 
Ujedno glavni je tajnik najavio reviziju administrativnoga aparata ZŠS-a i udruženih saveza, a glede 
mogućih ušteda na tome polju. Posebno je skrenuta pozornost na primjedbu koju je iznio pročelnik 
Gradskoga ureda Lovrić, koji od ZŠS-a traži žurno preispitivanje trenerskih pozicija - profesionalci i centri - 
budući na toj poziciji, kako tvrde iz Grada, ima velikih zastranjenja. 
Glavni tajnik ZŠS-a najavio je idući kolegij za šest dana do kad su Savezi preko svojih upravnih tijela 
dužni dostaviti primjedbe na nacrt Plana. 



skupŠtina zŠs-a 16. O.M.  

Skupština ZŠS-a održat će se 16. o.m. Skupštinski materijali su dostavljeni savezima.  

oprema i rekviziti 

ZŠS odobrio je Savezu iznos od 3.707 kn sa stavke Opreme i rekvizita. Sukladno dosadašnjoj praksi 
objavljujemo interni natječaj: 
- traže se pernate loptice pogodne za trening; 
- ponude trebaju sadržavati točnu marku loptica, cijenu i rok isporuke; 
- ponude se dostavljaju Savezu, a rok za dostavu ponuda jest 15. prosinca 2010. godine. 

natječaj za glavnoga tajnika zŠs-a  

Upravni odbor ZŠS-a pokrenuo je natječaj za izbor glavnoga tajnika ZŠS-a. Rok je 8 dana.  

ponuda za usluge pr-a 

Tvrtka Sening nudi udrugama i savezima usluge iz područja glasnovorništva. Ponuda u privitku.  

7. prosinca 

Podsjetnik na mjeseČna financijska izvjeŠĆa  

Iz ZŠS-a ponovo upozorenje glede pravovremene dostave mjesečnih financijskih izvješća. Ponavljamo da 
je rok dostave do 8. u mjesecu za predhodni mjesec, te opet upozoravamo da klubovi koji ne dostave ta 
izvješća neće dobiti dotacije sve dok ne podmire zaostatke. Osobito to vrijedi za klubove koji izvješća 
dostavljaju i ZŠS-u.  

roditelji i djeca u badmintonu 

Vezu između mladih sportaša i njihovih roditelja ne smije zanemariti ni jedan sportski sustav. Roditelji su, 
kako u svojoj odličnoj knjizi "Roditelj i dijete u športu" kaže istaknuti sportski pedagog Ratko Karković, i 
najveća podrška i najveća prepreka u svakome sportskom sustavu. Upravo na tome tragu su i 
razmišljanja Hrvoja Dominića, roditelja u jednoj badmintonskoj obitelji. Pročitajte tekst na stranicama BK 
Zagreb Maksimir.  

2. prosinca 

sluŽbeni podatci Članica  

U vezi posljednjih upozorenja na dostavu podataka članica još jednom molimo: sve promjene u službenim 
podatcima članica (adresa, osobe za zastupanje, kontakti...) trebaju se na vrijeme dostaviti krovnim 
udrugama - u prvom redu Savezu - te odnosnim administrativnim tijelima. To je potrebno ne samo zbog 
međusobne komunikacije nego i zbog službenih podataka - u našem slučaju baze podataka Saveza i 
ZŠS-a - za čiju ažurnost kao tajništvo odgovaramo. Službene obavijesti Saveza objavljuju se u punoj 
koordinaciji s nacionalnim portalom (stoga na ovoj stranici imamo nešto manje obavijesti nego prije), po 
uredničkome načelu da je dovoljno jednom tjedno posjetiti stranice Saveza i HBS-a pa da se bude u tijeku 
sa službenom korespondencijom.  
Stoga još jednom molimo i inzistiramo na pravodobnosti.  

29. STUDENOGA 



registar za oŠd - Žurno  

Donosimo današnju obavijest ZŠS-a vezanu uz obvezu prijave u Registar za obavljanje športskih 
djelatnosti. Obzirom na žurnost molimo klubove koji još nisu izvršili ovu obvezu da se upoznaju sa 
sadržajem dopisa i odmah krenu u akciju.  

uz poČetak veteranskoga kupa hrvatske 

Veteranski kup je počeo, rezultati su poznati, ali ne i pitanje regularnosti natjecanja. Spor koji je počeo već 
sa samim prijavama, sada se razmahao, a temelji se na staroj (i nerješivoj) zagonetki u HBS-u: da li igrači 
koji nemaju pravo nastupa imaju pravo nastupa? 
Nastavak slijedi. 

23. STUDENOGA 

dvanaestina za listopad 

Dvanaestina za listopad proslijeđena je na račune klubova koji su dostavili financijska izvješća, sukladno 
razradi iz obavijesti od 29. rujna. 

predavanje za trenere  

U četvrtak 25. studenog 2010. u kongresnoj dvorani centra Almeria u Vukovarskoj 284, s početkom u 13 
sati održat će se stručno predavanje na temu: Djeca u sportu i tjelesnoj aktivnosti, potrebe i zahtjevi 
(analiza dječjih potreba). Predavanje će održati prof.dr. sc. Smiljka Horga, višegodišnja nositeljica Katedre 
za Kineziološku psihologiju na Kineziološkom fakultetu u Zagrebu. Dolazak na predavanje je obavezan za 
sve sportske trenere kojima se plaća osigurava iz Programa javnih potreba u športu Grada Zagreba. 
Eventualni izostanak potrebno je pismeno opravdati. 

18. STUDENOGA 

objekti za X. mjesec 

Danas su, sukladno razradi iz financijskoga plana Saveza, na račune BK Medvedgrad 1998 i HBK Max 
proslijeđene dotacije za objekte za listopad 2010.  

16. STUDENOGA 

12-ina za rujan  

Dvanaestina za rujan proslijeđena je na račune klubova sukladno razradi iz obavijesti od 29. rujna. Ovom 
tranšom dotacija za natjecanje podmirena su zadnja dugovanja prema 2009. Ostatak sredstava za 
natjecanja dotirat će se u razmjernim iznosima sukladno financijskom planu Saveza za 2010. (za BK 
Purger, BK Medvedgrad 1998 i HBK Max).  

11. STUDENOGA 

mjeseČna financijska izvjeŠĆa 

Molimo klubove koji to još nisu izvršili da žurno pošalju mjesečna izvješća. Iz službe analitike ZŠS-a 
imamo primjedbe na nedostatke u nekim izvješćima, s čime smo upoznali one na koje se odnose.  



kaliper nudi usluge 

Centar za izokinetiku i sportsku medicinu Kaliper nudi svoje usluge sportašima, rekreativcima i svima 
zainteresiranima. Voditeljica centra je naša poznata sportska liječnica Nataša Desnica. 

9. STUDENOGA 

PROGRAMI EU 

Novoustanovljeni Odjel ZŠS-a za programe Evropske unije i međunarodnu suradnju poslao je savezima 
informaciju o mogućnostima koje se otvaraju kroz pristupne fondove EU. Sve eventualne ideje bit će 
dobrodošle Upravnom odboru. 

SPORTSKA PODUKA 

Istjekom roka za evidenciju odjeljenja sportske poduke svoje je aktivnosti na tome polju dokumentirao 
(nažalost samo) BK Medvedgrad 1998. Informacija je proslijeđena ZŠS-u.  

29. listopada 

zbl "jamnica" - I. krug 

Povjerenica Jamničine lige Renata Horvat Vrbnjak izvještava: već u prvom krugu Zagrebačke školske lige 
"Jamnica" probijena je stotka. Nastupilo je više od 100 natjecatelja, a po prvi puta su nastupili i igrači iz 
Rijeke. Igračima ostaje da marljivo treniraju u zimskim mjesecima, jer na proljeće slijede turniri u svakom 
mjesecu, počevši od veljače. Rezultati: 
djevojčice 1-4. razred: 1. Doroteja Brkić, 2. Tihana Doko, 3. Leonarda Rebrović 
dječaci 1-4. razred: 1. Dino Ivčević, 2. Marko Tejić, 3. Silvano Cvitkušić 
djevojčice 5-6. razred: 1. Petra Rukavina, 2. Klara Kriletić, 3. Karla Božić 
dječaci 5-6. razred: 1. Mladen Tejić, 2. Martin Brcko, 3. Edvin Hadžihalilović 
djevojčice 7-8. razred: 1. Karla Herceg, 2. Petra Rukavina, 3. Lucija Trgovac 
dječaci 7-8. razred: 1. Ivan Jelkić, 2. Domagoj Pfeiffer, 3. Stefan Pavičić 
srednjoškolke: 1. Valentina Obadić, 2. Tajana Anderle, 3. Josipa Krtić 
srednjoškolci: 1. Miroslav Kočić, 2. David Figurić, 3. Slobodan Stijaković. 
Potpuni poredak, kao i jakostna ljestvica nakon I. kruga, dostupna je u u našoj rubrici Školski badminton. 
Ujedno skrećemo pozornost na izvještaj i malu fotoreportažu s turnira koju je na svojim stranicama objavio 
BK Zagreb Maksimir iz pera i objektiva našeg odbornika Silvija Jurčića.  

podsjetnik  

Podsjećamo klubove i igrače na obvezni zdravstveni pregled u utorak i srijedu - vidjeti obavijest od 20. 
studenoga. 

27. listopada 

odluka predsjednice saveza  

Odlukom iz nadležnosti Upravnog odbora donesenom 26. listopada 2010. odobravam Obrazac prijedloga 
plana u verziji koja se dostavlja Stručnoj službi ZŠS-a. 
Obrazloženje: odluku donosim zbog žurnosti, u konzultaciji sa svim članovima UO-a, kako bi Obrazac do 
roka bio predan ZŠS-u. 
Predsjednica Saveza dr. sci. Lidija Petrinović Zekan  



odrŽan sastanak savez-zŠS  

Danas je u prostorijama ZŠS-a održan redovni godišnji sastanak predstavnika Saveza sa Stručnom 
službom ZŠS-a vezan uz prijedlog plana za 2011. godinu. Pred osmeročlanom "porotom" ZŠS-a prijedlog 
plana Saveza, te rezultate ostvarene u 2010., predočili su predsjednica Saveza Petrinović Zekan te tajnik 
Cvetnić. Predstavnici Saveza naglasili su da je u ovom trenutku Savez u svom rezultatskom zenitu - čak 
tri prve kategorije HOO-a - ali da osnovni problem u radu proistječe iz činjenice da se taj zenit, nažalost, 
poklapa s recesijskim kretanjima u proračunu Grada i ZŠS-a, što otežava praćenje onih najboljih sportaša. 
No, usprkos tome, predstavnici Saveza istakli su nastavak rada prema ciljevima ovog olimpijskog ciklusa - 
a to je u prvom redu plasman na OI 2012, odnosno uključenje u kvalifikacijsko razdoblje za OI. Dakako, 
razvojni programi ZŠS-a identificirani su kao ključne podloge takvim planovima.  
Predstavnici ZŠS-a ukratko su prodiskutirali dostavljene podatke, izrazivši zadovoljstvo funkcioniranjem 
Saveza i okrenutosti radu s mlađim kategorijama (o čemu više u doljnjoj obavijesti), a uvažili su i 
primjedbe izražene glede velikog opterećenja Saveza cijenom objekta za MP Hrvatske, tim prije što taj 
turnir već više od desetljeća predstavlja najveću badmintonsku priredbu u regiji.  
U svjetlu izrade novih kriterija gradskoga sporta posebno je pohvaljena naša koncepcija rada u 
selekcijama te su predstavnici ZŠS-a predložili sastanak na kojem bi Savez demonstrirao načela takvoga 
rada, što je sa zadovoljstvom prihvaćeno.  

Športska poduka - poziv savezima i klubovima  

Nakon što je program športske poduke privremeno zamro, ZŠS ponovo ispituje mogućnosti njegove 
reanimacije. Stoga u sklopu snimke stanja "na terenu", ZŠS predlaže savezima da dostave podatke o 
sportskim sekcijama po školama. Susljedno tome molimo klubove da do 8. studenog dostave podatke o 
badmintonskim sekcijama koje imaju u osnovnim školama. Podatci trebaju sadržavati termine, ime 
voditelja i ovjeru škole. Iako za sada još nema garancije da će se nešto od troškova sufinancirati, 
shvatimo ovo kao prvi korak.  

22. listopada 

druga selekcija krenula  

Sinoć je na terenima BK Stella u paviljonu VI Zagrebačkog velesajma s radom krenula II. selekcija 
Saveza. Iako su zdravstveni kartoni i školske obveze ponešto reducirale broj sudionika, pod vodstvom 
trenera Miheteca okupilo se desetak igrača koji su s entuzijazmom odradili prvi trening. Premijernome 
okupljanju II. selekcije nazočili su i predsjednica Saveza Petrinović Zekan, tajnik Cvetnić, te treneri i 
predstavnici klubova.  

u srijedu sastanak saveza i zŠs-a  

ZŠS kreće u pripremu plana za 2011. po starom receptu. Od idućega tjedna kreću razgovori Stručne 
službe ZŠS-a s predstavnicima gradskih saveza, a naš je Savez na rasporedu u srijedu 27. o.m. Do toga 
datuma Savez je ZŠS-u dužan dostaviti ispunjen obrazac plana uključivo rezime ovogodišnjih rezultata. 
Zahvaljujući tome što smo unutar Saveza na vrijeme pokrenuli postupak pripreme plana (28. rujna) 
Upravni odbor neće imati poteškoća da u ovih nekoliko dana sve tražene dokumente dostavi Stručnoj 
službi. 

održana skupština zšs-a  

Jučer je održana skupština ZŠS-a na kojoj je izglasan rebalans za 2010. U situaciji u kojoj nije bilo izbora 
odluke su izglasane gotovo jednodušno. Mali osvrt na skupštinu donosi današnji Večernji list.  

20. listopada 



Obavijest o zdravstvenim pregledima sportaŠa  

Naša Poliklinika obavještava da su termini zdravstvenih pregleda za igrače registrirane u zagrebačkim 
badmintonkim klubovima: 
- utorak, 2. studenoga, od 7.30 do 19.30 h; 
- srijeda, 3. studenoga, od 7.30 do 19.30 h. 
Molimo klubove da ovo uzmu na znanje. Telefon Poliklinike je 6404-480.  

upozorenje iz zŠs-a  

Na jučerašnjem kolegiju savezi su upozoreni na pojavu da klubovi koji dobivaju sredstva za objekte, svoju 
satnicu daju u neku vrstu podnajma, tj. da prostor koji im se financira kroz program javnih potreba 
iznajmljuju ili prodaju drugim korisnicima. ZŠŠ je najavio kontrolu namjenskog korištenja objekata. 

odluka predsjednice saveza  

Odlukom iz nadležnosti Upravnog odbora donesenom zbog žurnosti 20. listopada 2010. određujem da 
predstavnik na Skupštini ZŠS-a 21. listopada o.g. bude odbornik Šime Zekan. 
Obrazloženje: odluku donosim ovim putem zbog spriječenosti predstavnika po funkciji. 
Predsjednica Saveza dr. sc. Lidja Petrinović Zekan 

19. listopada 

KOLEGIJ ZŠS-A  

Na današnjem kolegiju na dnevnom su redu bila tekuća pitanja te plan za 2011.  
Najvažnije su nam, dakako, informacije vezane uz 2011. Gradska vlast, koja je udaljavanjem g. Bandića 
od poharane gradske blagajne, uglavnom iscrpila svoje kreativne potencijale, nije ni danas, preko mjesec 
dana nakon zakonskog roka dostavila ZŠS-u "smjernice niti upute za izradu prijedloga Financijskog 
plana". Podsjećamo, ZŠŠ u svom planu treba objediniti i uskladiti prijedloge šezdesetak gradskih 
sportskih saveza. U svakom slučaju, ZŠS kreće u proceduru, a osnova za 2011. bit će rebalansirana 
verzija ovogodišnjeg financijskog plana, uz najavu da se s idejom poboljšanja u 2011. treba na vrijeme 
oprostiti.  
Mi smo do 10. listopada prikupili podneske klubova i dužnosnika na osnovu kojih će UO formulirati 
prijedlog plana za 2011., a ZŠŠ će Saveze početi zvati na razgovore od idućeg tjedna. 
Također, na kolgiju dana je i nova informacija o preseljenju - od istoga se za sada odustaje, ali se 
planirana ušteda na najamnini kani ostvariti kroz smanjenje i interno preslagivanje kvadrature ZŠS-a u 
centru Almerija.  

kreĆe II. selekcija  

Nakon otezanja (za koje nema osobito uvjerljivog opravdanja) II. selekcija Saveza napokon počinje s 
radom. Podsjećamo na odredbe Plana Saveza: članovi selekcije su kategorizirani igrači 1993-7. godišta. 
Da ih ovdje ne nabrajamo poimence spomenimo samo da se radi o igračima iz Medvedgrada 1998, Stelle, 
HBK Maxa i Purgera te se poziv odnosi na sve njih. Svi ti igrači ostaju u sastavu selekcije sve dok Upravni 
odbor ne odluči drugačije. Treninge će, uz sudjelovanje klubskih trenera, koordinirati naš voditelj II. 
selekcije Mišel Mihetec, a prvi je trening zakazan za četvrtak 21. listopada u paviljonu 6 Zagrebačkog 
velesajma, od 20 do 22 h. 
Rad selekcije će se u prvome redu usmjeriti na sparing. Deteljan raspored i mjesta održavanja treninga 
odredit će se kroz dogovor klubova koji su iskazali interes za udomljavanje selekcije i ponudli prostor, a 
sve, dakako, u sklopu koncipiranja plana za 2011.  

12-ina za kolovoz  



Na račun Saveza stigla je 12-ina za kolovoz te je proslijeđena na račune klubova sukladno razradi iz 
obavijesti od 29. rujna. 

15. listopada 

SKUPŠTINA I KOLEGIJ ZŠS-A  

Idući tjedan održat će se kolegij tajnika gradskih saveza, a u četvrtak i Skupština ZŠS-a - glavna tema je 
rebalans, sukladno novim naputcima naše gradske vlasti. Na kolegiju govorit će se i o pripremi plana za 
2011, te dati informacija o preseljenju.  

sportske tribine u gradu  

Idućih tjedana u gradu je najavljeno nekoliko tribina koje će se baviti stanjem u zagrebačkom i hrvatskom 
sportu - Zagrebački savez hrvačkih sportova za srijedu 20. o.m. najavljuje okrugli stol na temu "Formula 
uspjeha: izvrsni rezultati uz minimalna ulaganja". Tribina će se održati na Kaptolu 27 (prostorije Tribine 
grada) s početkom u 18 sati, a zanimljva će sigurno biti i točka posvećena novim kriterijima koji se 
razrađuju u ZŠS-u. 
Istodobno i Hrvatska seljačka stranka najavljuje seriju tribina na temu Zakona o sportu RH-e. Naime, 
Seljaci su stava da je postojeći Zakon pregazilo vrijeme te da ga treba mijenjati. Tribine bi trebale krenuti 
idućega mjeseca u Zagrebu. 

objekti za IX. mjesec 

Danas su, sukladno razradi iz financijskoga plana Saveza, na račune BK Medvedgrad 1998 i HBK Max 
proslijeđene dotacije za objekte za rujan 2010.  

11. listopada 

ZagrebaČka Školska liga "JAMNICA" - I. kolo  

ZŠL kreće u novu sezonu, ali ovaj puta sa sponzorom - to je naša najpoznatija mineralna voda Jamnica 
koja je Ligi dala ime. Poziv za prvi turnir, koji se održava u centru Turbo limač na Velesajmu u subotu 23. 
o.m. objavljujemo u rubrici Školski badminton.  

predavanje u almeriji  

Podsjećamo zaposlenike na stručno predavanje o sportskim ozljedama u srijedu, 13. om. u Almeriji. 
Izostanak je potrebno pismeno opravdati, a ako netko nije dobio poziv neka se javi u tajništvo.  

Čestitke naŠim medaljaŠima  

Svim igračima zagrebačkih klubova koji su osvojili odličja na porečkim turnirima srdačne čestitke, 
ponajprije onim zlatnima: Prasetyu te Galenić, Sutari i Dragčević.  

5. listopada 

zapisnik i odluke XVI. sjednice UO-a  

U rubrici Akti Saveza donosimo zapisnik i odluke XVI. sjednice Upravnoga odbora Saveza održane prije 
tjedan dana.  



ostavka odbornika skorupa  

Odbornik Damir Skorup izvjestio je danas Upravni odbor o svojoj ostavci. Nakon dvije i pol godine 
mandata g. Skorup se zbog pojačanih profesionalnih obveza morao zahvaliti na daljnjoj suradnji 
predsjednici Petrinović Zekan i ostalim odbornicima. 

29. rujna 

12-ina za srpanj  

Dvanaestina za srpanj proslijeđena je na račune klubova. Dotacije su smanjene u skladu sa 
rebalansiranim iznosima po stavkama, a za stručni rad iznose: 
Medvedgrad 1998 - 2626,66 kn  
Stella - 713,34 kn  
Purger - 840 kn  

28. rujna 

OdrŽana XVI. sjednica upravnoga odbora  

Održana je XVI. sjednica UO-a. Među odlukama spomenimo onu o početku rada na pripremi prijedloga 
Plana za 2011. (o čemu više u obavijesti koja slijedi) te o početku rada II. selekcije Saveza. Ujedno 
napominjemo da je UO odlučio treneru Mao Hongu ponuditi produženje ugovora za 2011. Što se tiče 
razrade nove rebalansirane 12-ine smanjenje prema klubovima će ići proporcionalno, prema smanjenju u 
dotičnoj stavci.  

priprema plana za 2011.  

Obavještavaju se klubovi i dužnosnici da je rok za dostavu prijedloga plana rada Saveza za 2011.- 
nedjelja 10. listopada. Do tada su klubovi i dužnosnici dužni dostaviti svoje podneske, a klubovi i popis 
svih svojih kategoriziranih igrača, važeći na datum završetka prijelaznoga roka, dakle 15. rujna o.g. 
Molimo klubove i dužnosnike da ne odgađaju ovu obvezu jer bi okolnosti, koje su izvan naše nadležnosti, 
mogle ovaj rok skratiti.  

27. rujna 

velikogoriČka badmintonska liga  

O početku novog natjecanja rekretivaca izvijestio je već nacionalni portal, a organizatori upućuju poseban 
poziv zagrebačkim igračima:  
"Čast nam je pozvati Vas na badmintonsku DT ligu u Veliku Goricu pod pokroviteljstvom grada Velike 
Gorice. Ovo je druga sezona naše lige koja je započela samo sa rekreativcima, no odlučili smo je proširiti i 
na aktivne igrače. Kako u Hrvatskoj nediostaje natjecanja za badmintonaše, došli smo na ideju DT lige 
koja bi mogla biti interesantna za sve. Čar te lige je da je potpuno neobavezna i da se natjecatelji mogu 
prijaviti tijekom cijele godine. Ne mora se biti na svim terminima već je bitno da se odigra 70% mečeva. 
Isto tako nije bitno da je natjecatelj redovit. Može doći jednom mjesečno i odigrati 5 mečeva za redom ako 
tako želi. 
Ovo je jedina badmintonska liga koja daje novčane nagrade za najbolje pojedince. Liga je otvorena za sve 
natjecatelje starije od 15 godina. Jedino što natjecatelji mlađi od 18 godina na mogu igrati prvu ligu već 
samo drugu ili treću." 
Opširnije informacije dostupne su u našoj rubrici Natjecanja, a zainteresirani se mogu obratiti izravno 
voditelju na e-adresu igor@domi-turbo.hr, telefon 091/888 66 50 ili na forum.dt-arena.hr.  



23. rujna 

XVI. sjednica uo-a 

Predsjednica Saveza Petrinović Zekan sazvala je 21. o.m. sjednicu UO-a Saveza za 28. rujna o.g. u 
sjedištu Saveza s početkom u 18 sati, uz sljedeći prijedlog dnevnog reda.  
1. Ovjera zapisnika i odluka XV. sjednice 
2. Ovjera odluka iz nadleznosti Upravnoga odbora koje je predsjednica Saveza donijela zbog žurnosti  
3. Izvještaj o radu za predhodno razdoblje 
3.1 Izvještaj o izvršenju odluka sa XV. sjednice 
3.2 Programski izvještaj 
3.3 Financijski izvještaj  
4. Razrada plana za iduće razdoblje 
4.1 Rebalans proračuna 
4.2 Nastavak rada I. selekcije Saveza 
4.3 Uspostava rada II. selekcije 
4.4 Nacrt plana rada za 2011. 
5. Ostalo 
Kao što se vidi, na sjednici će biti riječi i o uspostavi rada II. selekcije, čiji smo početak već bili najavili za 
sredinu ovog mjeseca. 

20. rujna 

nadograĐen info-sustav  

Zbog nadogradnje hardverskoga i softverskoga sustava ZŠS-a naše stranice te e-adresa bili su 
privremeno izvan porabe. No, stvari se vraćaju u normalu, a poboljšanja će svakako olakšati daljnji rad. 

objekti i dvanaestina 

U međuvremenu stigle su dotacije za objekte (za kolovoz - proslijeđene Medvedgradu i HBK-u Max) kao i 
prva rebalansirana dvanaestina - ona za srpanj - u iznosu od 10.599.99. Razrada smanjene 12-ine je 
sljedeća: stručni rad 4.466,66 + natjecanja 5.333,33 + materijali troškovi 800. Upravni odbor razmotrit će 
daljnju razradu po klubovima odnosno korisnicima.  

kreĆu rekreativci 

Počinje i sezona rekreativnih natjecanja. Prigovor da više rekreativaca ima u našim savezima nego na 
spomenutim natjecanjima, ima solidne argumente, pa bi možda preciznije bilo reći da kreće zagrebačka, 
čak i nacionalna seniorska scena. U svakom slučaju Turboliga - koja kreće u subotu - kao i novopokrenuta 
Velikogorička liga okupit će vrlo jake sastave, ali ponuditi i natjecanje u više kvalitetnih razina. Opširnije u 
našoj rubrici Natjecanja kao i na nacionalnom portalu.  

13. rujna 

dvanaestina manje u 2010.?  

Prema glasovima koji stižu iz Gradskog ureda možemo očekivati uskratu jedne dvanaestine do kraja ove 
godine. Naime, u tekstu o problemima triatlonaca objavljenom u Vjesniku krajem prošlog tjedna stiže 
najava da će se u okvirima štednje - uz sve rebalanse - uskratiti i jedna dvanaestina za cijeli ZŠS. Evo 
citata: "Također, Grad preko Gradskog ureda za obrazovanje, kulturu i šport, napominju u ZŠS-u, 
predlaže Savezu da provedu uštede i to, prije svega, smanjenjem plaća radnika, smanjenjem broja 



službenih vozila te smanjenjem jedne dvanaestine programskog dijela." 
Staro pravilo kaže: nije istina da novaca nema nego je istina da su koruptivni sustavi skupi. 

10. rujna 

medvedgrad pozive nove članove 

Najuspješniji hrvatski badmintonski kub „Medvedgrad 1998“ poziva djecu svih uzrasta da se jave u klub. 
Poziv je dostupan na stranicama nacionalnog portala, a klub naglašava da je novim članovima 
sva potrebna oprema na raspolaganju besplatno, uz članarinu od samo 150 kn mjesečno. Sve dodatne 
informacije i kontakti na www.bkmedvedgrad.hr ili izravno na badminton@bkmedvedgrad.hr .  

7. rujna 

dijagnostika korisnika razvojnih programa 

Iz nacionalnoga Saveza došla nam je obavijest o terminima obveznih pregleda motoričkih sposobnosti za 
korisnike Razvojih programa I i III HOO-a. Tajništvo Saveza je s Dijagnostičkim centrom Kineziološkoga 
fakulteta za zagrebačke korisnike dogovorilo sljedeće termine testiranja: 
15. rujna - Matija Kraljić, Maja Pavlinić, Dorotea Sutara; 
16. rujna - Zvonimir Đurkinjak, Zvonimir Holbling, Staša Poznanović; 
17. rujna - Iva Skorup, Ivan Tucaković, Lucija Vlah. 
Sportaši trebaju doći u 9.00 u Dijagnostički centar, Horvaćanski zavoj 15. U slučaju spriječenosti molimo 
vas da obavezno javite u tajništvo nacionalnoga Saveza zbog otkazivanja termina i zakazivanja novog. 

6. rujna 

II. selekcija počinje s radom 

U prvim rujanskim obavijestima podsjećamo da počinje i "radni dio" sezone. Stoga obavještavamo i 
članove II. selekcije da će od sredine mjeseca početi redovito tjedno okupljanje članova i zajednički 
večernji trening. Članovi II. selekcije su - da podsjetimo na odredbu iz Plana Saveza za 2010. - 
kategorizirani igrači 1993-7. godišta. Treninge će, uz sudjelovanje klubskih trenera, koordinirati naš 
voditelj II. selekcije Mišel Mihetec, a konkretnije obavijesti o radu i terminima dat ćemo ovih dana. 

23. kolovoza 

registracije igrača  

Iako do kraja prijelaznoga oka ima još tri tjedna ipak upozoravamo članstvo na pravovremene uplate 
registracija za igrače, kako bi se izbjegli nesporazumi na prvim turnirima. Stanje uplata može se provjeriti 
u Upisniku igrača HBS-a, a preporučljivo je da klubovi na natjecanjima za svaki slučaj imaju pisani dokaz 
o izvršenoj uplati.  

18. kolovoza 

objekti za VII. mjesec 

Danas su, sukladno razradi iz financijskoga plana Saveza, na račune BK Medvedgrad 1998 i HBK Max 
proslijeđene dotacije za objekte za srpanj 2010.  

12. kolovoza 



dvanaestina za lipanj 

Dvanaestina za lipanj danas je proslijeđena klubovima. To je, podsjećamo, posljednja "regularna" 
dvanaestina u 2010., dakle ona po razradi koju smo prikazali u obavijesti od 11. ožujka. O rebalansiranim 
dvanaestinama podrobnije u sljedećoj obavijesti. 

rebalans u iznosima 

Sukladno rebalansu financijskoga plana ZŠS-a > ZBS-a donosimo plan smanjenja iznosa po stavkama. 
Iznosi su prikazani za ZŠS, ali po postotku smanjenja (ali na nekim stavkama i povećanja!) svaki od 
korisnika proračunskih sredstava može izračunati koliko rebalans pogađa njegov konto: 
Razvojni programi (vrsni treneri, sportski centri, perspektivni sportaši): plan 7.230.372 kn - smanjenje za 
723.037 kn; 
Poticanje vrhunskoga sporta (stipendije): plan 7.568.800 - povećanje za 169.105,90 kn; 
Funkcioniranje sustava sporta (plaće, materijalni izdatci i prava): plan 15.878.000 - smanjenje za 
1.550.000 kn; 
Stručni rad (profesionalni i honorarni): plan 29.176.733 - smanjenje za 3.346.825; 
Natjecanja: plan 17.598.220 - smanjenje za 1.759.822; 
Sportski objekti - nema promjena. 

izvješća za srpanj 

Usprkos godišnjim odmorima mjesečna izvješća se i dalje traže: molimo klubove koji još nisu ispunili 
obvezu da izvješća dostave najkasnije 16. o.m. 

9. kolovoza 

rebalans pogodio program zšs-a 

Odlukom gradonačelnika Bandića od 21. srpnja, te susljednim preporukama Gradskoga ureda i odlukama 
Zagrebačkog športskog saveza, rebalans je ipak u osjetnoj mjeri pogodio program gradskoga sporta. 
Smanjenje ide u iznosu nešto većem od 6%, na ukupni proračun gradskoga sporta u 2010. no nije 
linearno provedeno tako da najveći dio - blizu 10% - ide baš na sredstva ZŠS-a, a trebat će ga realizirati u 
drugom polugodištu. O točnim iznosima po stavkama izvijestit ćemo uskoro, no treba napomenuti da su 
zahvaćene sve stavke - plaće, stručni rad, sportski centri, natjecanja... - tako da je pred savezima zadatak 
da rebalans sprovedu i kroz vlastite planske dokumente u 2010. Drugim riječima, u periodu VII-XII. 
moramo računati na dvadesetak posto manje iznose od onih u prvom polugodištu. 

29. srpnja 

ZšS pred selidbom 

Najave koje već nekoliko tjedana kolaju po Almeriji dobile su i službenu potvrdu iz Grada: ZSS sa svim 
službama i tajništvima sportskih saveza seli na novu lokaciju, bivšu tvornicu Pluto na Zavrtnici. Točan 
termin seldibe još nije doređen, ali savezi su već dobili naputke da se očituju u potrebnom prostoru, tako 
da se preseljenje može očekivati već do kraja ove godine. Na novu lokaciju seli i sportska ambulanta. 
Iako će preseljenje izazvati određene zastoje u radu ipak mu se moramo veseliti - naime, time će otpasti 
milijunski najam koji ZŠS godišnje plaća Almeriji, pa se nadamo da će tom uštedom ZŠS sačuvati 
programska sredstva koja su nam ipak mnogo važnija. 

stanka u tajništvu 

Idućega tjedna tajnika neće biti u uredu Saveza, no e-pošta i mobitel su stalno u funkciji.  



26. srpnja 

dvanaestina za lipanj 

Dvanaestina za lipanj bit će savezima doznačena u dvije rate - prva polovica već je stigla, drugu 
očekujemo za nekoliko dana i potom ćemo dotacije prebaciti na račune klubovima.  

16. srpnja 

odmorko zove 

Školski sportski savez grada Zagreba poziva osnovnoškolce i srednjoškolce na sudjelovanje u programu 
Odmorko. Opširnije informacije o ponudi - koja pokriva ljetne praznike - nalaze se na stranicama ŠSSGZ-
a www.skolski-sport-zg.hr .  

14. srpnja 

objekti za VI. mjesec 

Danas su, sukladno razradi iz financijskoga plana Saveza, na račune BK Medvedgrad 1998 i HBK Max 
proslijeđene dotacije za objekte za lipanj 2010.  

12. srpnja 

zšs seli?  

Prema najavama u medijima pred ZŠS-om je nova selidba. Nakon primjedbi zbog silnih troškova najma 
prostora u poslovnom centru Almerija - u kojem je, da podsjetimo, svoj izborni stožer imao i naš 
gradonačelnik - čini se da će ZŠS, a time i tajništvo našeg Saveza, morati naći novi dom. Iako službenih 
najava još nema, u medijima se već učestalo barata s bivšom tvornicom Pluto na Zavrtnici. 
Detaljnije u Vjesniku: http://www.vjesnik.com/html/2010/07/10/Clanak.asp?r=zag&c=1 .  

primanje obavijesti 

Sukladno dobrom običaju, svakih pola godine podsjećamo sve koji bi se željeli uvrstiti na popis primatelja 
e-obavijesti o novostima na stranici da nam se jave. Također, i ako netko od postojećih primatelja želi da 
ga se izbriše s popisa, stojimo na raspoložbi. 

8. srpnja 

savezu odobren dodatni razvojni program 

Očekivana, ali ipak dobrodošla potvrda stigla je danas iz kadrovske službe ZŠS-a - Upravni odbor krovnog 
gradskog tijela odobrio je zamolbu Saveza za dodatni razvojni program. Sukladno odluci našega 
Upravnoga odbora program će se realizirati u sklopu HBK Max, čim klub angažira trenera. 

kreću kvalifikacije za SIM 

U subotu se u dvorani Concordije igraju zagrebačke kvalifikacije Sportskih igara mladih. Pobjednike 
očekuje nastup na međužupanijskom izlučnom turniru, a sve o Sportskim igrama potražite na 
www.igremladih.org . 



6. srpnja 

M. mihetec preuzeo II. selekciju 

Odlukom UO-a Mišel Mihetec od 1. srpnja novi je trener II. selekcije Saveza. Angažman domaćega 
trenera, diplomanta prve generacije trenera obrazovanih na Hrvatskoj olimpijskoj akademiji, sa 
simpatijama je dočekan i u Zagrebačkom športskom savezu, koji osigurava novac za taj program. U 
očekivanju neizbježnoga rebalansa gradskog proračuna ovo je jedan od sigurnijih načina da se sačuvaju 
proračunska sredstva. Uz to iz ZŠS-a očekujemo i potvrdu dodatnoga razvojnoga programa, zarađenog I. 
kategorijama našeg trojca iz Medvedgrada, a koji je UO namijenio HBK Maxu. 
Sukladno kriterijima istaknutim u planu za ovu godinu II. selekcija (kategorizirani igrači '93. godišta i mlađi) 
na početku ove sezone broji 17 igrača. Vjerujemo da će se u drugom dijelu godine napokon i ostvariti 
osnovna ideja da ti mladi igrači - koji se već profiliraju kao vrlo talentirana generacija - što više treniraju 
zajedno. 

Podsjetnik 

Klubove koji još nisu izvršili svoju obvezu podsjećamo na rok za podnošenje financijskoga izvješća za 
lipanj - to je 8. srpnja. 
Također podsjećamo klubove i igrače na prava i dužnosti tijekom prijelaznoga roka HBS-a. Opširnije na 
nacionalnome portalu, u Registracijskom pravilniku HBS-a. 

godišnji odmor u tajništvu 

Kao ni prošlih godina ni ove neće biti klasičnog GO-a u tajništvu Saveza. Eventualna kraća odsustva 
tajnika najavit ćemo, ali će u srpnju i kolovozu administrativni i informativni servis pokrivati sve tekuće 
potrebe. 

30. lipnja 

zapisnik i odluke XV. sjednice uo-a 

U rubrici Akti Saveza donosimo zapisnik i odluke posljednje sjednice UO-a koja se rastegla na dva 
datuma, ali je zato donijela i dosta važnih odluka. 

gradonačelnik primio najuspješnije sportaše-školarce 

Naš gradonačelnik Miilan Bandić organizirao je u palači Dverce prigodno druženje s učenicima osnovnih i 
srednjih škola koji su u svibnju osvojili prva mjesta na Državnom prvenstvu u Primorsko–goranskoj 
županiji. Gradonačelnik je primanje priredio za slavodobitnike iz šest sportova, među kojima i 
badmintonaše, i njihove mentore. Opširnije - riječju i slikom - na portalu Zagrebancija - 
http://www.zagrebancija.com/hr-sport/foto--bandic-primio-najbolje-mlade-sportase_305211 .  

23. lipnja 

završena XV. sjednica uo-a 

XV. sjednica UO-a, koja se rastegla na dva zasjedanja, završila je večeras. Zapisnik i odluke donijet ćemo 
u statutarnome roku, a za sada samo najvažnije odluke: 
- radno mjesto trenera II. selekcije popunit će se domaćim trenerom; 
- dodatni razvojni program (trenersko mjesto) na koji Savez ostvaruje pravo sukladno ostvarenim prvim 
kategorijama (Đurkinjak, Hoelbling i Poznanović) ponudit će se HBK Maxu, a ubuduće će II. selekcija 
jednom tjedno raditi u kompletnome sastavu i to u večernjem terminu.  



dvanaestina za svibanj 

Dvanaestina za svibanj stigla je na račun Saveza - ipak molimo za koji dan strpljenja jer zbog praznika i 
godišnjih odmora u nešem računovodstvu bit će klubovima proslijeđena u ponedjeljak. 

21. lipnja 

sportske igre mladih 

Nacionalni portal jučer je obavjiestio o početku Sportskih igara mladih Bistra, a povjernica badmintonskog 
turnira Ivanka Pokorni obavještava da će se izlučno županijsko natjecanje za Zagreb održati 10. i 11. 
srpnja u centru Concordija. Prijave su produžene do sutra, 22. o.m.  
Opširnije o Sportskim igrama na www.igremladih.org . 

17. lipnja 

poziv bk stella 

Badmintonski kub Stella poziva sve natjecatelje, koji su željni postati članovi kluba i imaju neku od 
kategorizacija da se jave upravi kluba, radi okupljanja tima za natjecateljsku sezonu 2011-2. (broj mjesta 
ograničen, do popunjenja potreba). BK Stella osigurava svim zainteresiranim besplatan trening na 
Zagrebačkom velesajmu, paviljon broj 6, besplatan nastup na međunarodnim i nacionalnim turnirima, te 
opremu tvrtke Victor. Pridružite se trenerima Nevenu Rihtaru i Mišelu Mihetecu i budite nadalje uspješni, 
budite dio našeg tima. 
Projekt potpisuju članovi uprave kluba Davor Đurđević i Željko Miškulin. Kontakt: 098 358 922, e-pošta: 
zeljko.miskulin@zagreb.hr .  

15. lipnja 

završetak Zšl-e 

Završetak ZŠL-e pripao je parovima - izvještava povjerenica R. Hadžihalilović.  
Ovosezonska ZBL je zaključena do sada najmasovnijim turnirom parova. Nastupilo je 11 muških, 10 
ženskih i 9 mješovitih parova, što je doprinjelo izvrsnoj atmosferi koju smo imali kroz cijelu godinu: napeti 
mečevi, puno smijeha i navijanja,a nešto manje suza. Rezultati 
muški parovi: 1. Ivan Jelkić/Ivan Timko; 2. Patrik Sadaić/David Landeka; 3. Mladen Grgić/David Figurić 
ženski parovi: 1. Mladena Prpoš/ Jovana Paspalj; 2. Danijela Zeljković/ Dajana Grahovac, 3. Dajana 
Đurić/Jelena Vujković 
mješoviti parovi: 1. Slobodan Stijaković/Danijela Zeljković; 2. David Landeka/Jelena Gruban; 3. Jovan i 
Dajana Grahovac 
srednjoškolci, mješoviti parovi: 1. Vilim Hafner/Josipa Krtić; 2. Miroslav Kočić/Milana Kozomara 
Cjelokupan poredak pogledajte u rubrici "Školski badminton". Treba posebno i pohvaliti najmlađe na 
turniru - bilo je tu nekoliko parova 3-4. razreda koji su se hrabro borili protiv sedmaša i osmaša, neke su 
čak i iznenadili. 
Marljivo trenirajte, vidimo se na jesen.  

ostavka odbornika đurđevića 

Dosadašnji član UO-a Saveza g. Davor Đurđević obavijestio je da zbog obiteljskih i poslovnih obveza 
podnosi ostavku na mjesto u Upravnom odboru. Odborniku Đurđeviću zahvaljujemo na doprinosu i 
pomoći u aktivnostima Saveza, a članstvo podsjećamo da se ispražnjena odbornička mjesta popunjavaju 
na skupštini Saveza. 



14. lipnja 

sastanak u zšs-u 

Danas su predsjednica i tajnik Saveza bili na sastanku sa g. Bašićem, glavnim tajnikom ZŠS-a, na naš 
zahtijev. Tema sastanka bile su novoostvarene I. kategorije naših igrača (Poznanović, Hoelbling) što 
Savez dosta diže u programskome smislu, a potom i situacija s II. selekcijom odnoso naprasni odlazak 
trenera Hendre. Prijedlog da se održi zajednički sastanak s predstavnicima HBK Maxa glavni tajnik je 
odbacio s obrazloženjem da je već upoznat sa situacijom i da to smatra unutarnjim problemom Saveza te 
će u skladu s time uvažiti svaku odluku uprave našega Saveza koje se tim povodom donese. 
Ujedno je glavni tajnik podržao prednost pri zapošljavanje domaćih trenera te predložio da na osnovu 
ostvarenih rezultata Savez podnese žurnu zamolbu za dodatno trenersko radno mjesto (pola radnog 
vremena) koje potom Savez može usmjeriti na klub po svome opredjeljenju. 

odluka predsjednice saveza 

Odlukom od 14. lipnja 2010. zbog žurnosti donosim odluku iz nadležnosti Upravnog odbora kojom Savez 
na osnovu novoostvarenih I. kategorija, a sukladno razgovoru s glavnim tajnikom ZŠS-a Bašićem, podnosi 
ZŠS-u zamolbu za otvaranje novoga trenerskog radnog mjesta od pola radnog vremena, sa stavke 
razvojnih programa. Savez će raspolagati tim radnim mjestom prema svojim prioritetima. 
Obrazloženje: u razgovoru s glavnim tajnikom ova je mogućnost predložena kao način saniranja problema 
II. selekcije, obzirom da ostvarene kategorizacije pokazuju kako razvojni programi u Savezu daju 
rezultate. Glavni tajnik inzistirao je na žurnosti zbog predstojećeg sastanka s gradskom upravom. 
Predsjednica Saveza Lidija Petrinović Zekan 

11. lipnja 

XV. sjednica UO-a u tijeku 

Današnja sjednica Upravnoga odbora u prvome je planu imala situaciju u II. selekciji Saveza, te odlazak 
trenera Hendre iz Hrvatske. Obzirom da ni od strane trenera ni kluba nositelja UO-u nisu dostavljeni 
službeni razlozi prekida suradnje UO je odlučio nastaviti sjednicu 23. o.m. Do tada se trebaju prikupiti 
nedostajuće informacije, ali isto tako ispitati mogućnost da se na radnom mjestu trenera selekcije zaposli 
netko od domaćih trenera koji zadovoljavaju uvjete Zakona o sportu, odnosno - ako takvih nema - da se 
razmotri angažman stranoga trenera. 

Predavanje o sportskim ozljedama 

U utorak 15. lipnja u kongresnoj dvorani centra Almerija, Vukovarska 284, u 11 sati održat će se stručno 
predavanje o prevenciji i rehabilitaciji sportskih ozljeda. Predavanje će održati stručnjaci iz Daruvarskih 
toplica, ulaz je slobodan, a pozivaju se svi zainteresirani, osobito treneri. 

8. lipnja 

objekti za V. mjesec 

Danas su, sukladno razradi iz financijskoga plana Saveza, na račune BK Medvedgrad 1998 i HBK Max 
proslijeđene dotacije za objekte za svibanj 2010.  

7. lipnja 

XIV. sjednica uo-a 



Na temelju Statuta Saveza predsjednica Saveza 4. lipnja sazvala je XV. sjednicu Upravnog odbora 
Saveza za petak 11. lipnja 2010. u 18 sati u sjedištu Saveza, uz sljedeći prijedlog dnevnoga reda: 
1. Ovjera zapisnika i odluka XIV. sjednice.  
2. Ovjera odluka iz nadležnosti Upravnoga odbora koje je predsjednica Saveza donijela zbog žurnosti 
3. Izvještaj o radu za predhodno razdoblje 
3.1 Izvještaj o izvršenju odluka sa XIV. sjednice 
3.2 Programski izvještaj - odlazak trenera II. selekcije Fitriadija 
3.3 Financijski izvještaj 
4. Razrada plana za iduće razdoblje 
4.1 Nastavak rada II. selekcije Saveza 
4.2 Nagradni fond za završnicu Zagrebačke badmintonske lige 
5. Ostalo 
Odbornici su poziv dobili prošloga petka, dakle u statutarnome roku, no zbog spojenoga vikenda tajništvo 
je bilo zatvoreno do danas tako da obavijest o sjednici nije mogla biti objavljena na vrijeme na stranicama 
Saveza  

H. Fitriadi napustio zagreb 

Kao što je vidljivo i iz dnevnoga reda sjednice UO-a trener II. selekcije Hendra Fitriadi napustio je Zagreb 
prije isteka ugovora. To Savez stavlja u situaciju da što prije nađe zamjenu, pa je upravo stoga i sazvana 
ova sjednica na kojoj će odbornici pokušati naći odgovarajuće rješenje. 

2. lipnja 

poziv na parski turnir ZŠL-e 

U rubrici Školski badminton objavljujemo poziv na parski turnir Zagrebačke školske lige koji će se održati 
12. lipnja u centru Turbo limač na Velesajmu. Istom prigodom održat će se i podjela odličja za školsku 
godinu 2009-11. 

podsjetnik 

Podsjećamo klubove na rokove za dostavu mjesečnih financijskih izvješća - ZŠS-u i Savezu. Opširnije u 
obavijestima s početka svibnja kao i na stranicama ZŠS-a. 

31. svibnja 

Zapisnik i odluke XIV. sjednice UO-a 

U rubrici Akti Saveza objavljujemo danas zapisnik i odluke XIV. sjednice Upravnoga odbora Saveza. 

25. svibnja 

završila ZŠL 2009-10. 

Odigranim V. krugom 22. svibnja završena Zagrebačka badmintonska liga 2009-10.. O rezultatima kruga i 
glavnim obilježjima cijele sezone izvještava povjerenica Renata Hadžihalilović.  
Rezultati V. kruga: 
dječaci 1-4. razred: 1. Martin Brcko, 2. Dorian Cvijanović, 3. Josip Klepec 
djevojčice 1-4. razred: 1. Petra Cvitkušić, 2. Tia Žeželj Vidoša, 3. Dea Landeka 
dječaci 5-6. razred: 1. Domagoj Pfeiffer, 2. Miloš Tomić, 3. Mladen Tejić 
djevojčice 5-6. razred: 1. Jelena Gruban, 2. Danijela Zeljković, 3. Milica Kos 
dječaci 7-8. razred: 1. Slobodan Stijaković, 2. Patrik Sadaić, 3. David Figurić 



djevojčice 7-8. razred: 1. Mladena Prpoš, 2. Dajana Đurić, 3. Lenka Grahovac 
srednjoškolci: 1. Miroslav Kočić, 2. Frano Lubura, 3. Luka Šantek 
srednjoškolke: 1. Valentina Obadić, 2. Mirta Rode, 3. Josipa Krtić 
Ukupni poredak (izdvajamo šestoro prvoplasiranih od ukupno oko 180 igrača, koliko ih je nastupilo u 
cijeloj sezoni): 
djevojčice 1-4. razred: 1. Inga Sadaić, 2. Petra Cvitkušić, 3. Tia Žeželj Vidoša, 4. Dea Landeka, 5. Ivana 
Stevanić, 6. Maja Knežević i Danijela Vuglek 
dječaci 1-4. razred: 1. Dino Ivčević, 2. Martin Brcko, 3. Josip Klepec, 4. Edvin Hadžihalilović, 5. Dorian 
Cvijanović, 6. Filip Bernardić 
djevojčice 5-6. razred: 1. Danijela Zeljković, 2. Jelena Gruban, 3. Ivona Roso, 4. Klara Kriletić i Lucija 
Trgovac, 6. Milica Kos 
dječaci 5-6. razred: 1. Miloš Tomić, 2. Mladen Tejić, 3. Domagoj Pfeiffer, 4. Borna Dananić, 5. Jakov 
Vujević, 6. Predrag Lajić 
djevojčice 7-8. razred: 1. Mladena Prpoš, 2. Dajana Đurić, 3. Lenka Grahovac, 4. Nives Vučić, 5. Natalija 
Metić, 6. Tamara Vuglek 
dječaci 7-8. razred: 1. Ivan Jelkić, 2. Patrik Sadaić, 3. Slobodan Stijaković, 4. David Figurić i Mladen Grgić, 
6. Marko Kočić 
srednjoškolci: 1. Vilim Hafner, 2. Miroslav Kočić, 3. Gabrijel Cigula, 4. Dan Miletić, 5. Ivan Pulko, 6. Frano 
Lubura 
srednjoškolke: 1. Valentina Obadić, 2. Josipa Krtić, 3. Mirta Rode, 4. Ana Soldo, 5. Biljana Novaković, 6. 
Iva Soldo  
Zagrebački igrači su dominirali u najmlađim konkurencijama, a Banjalučanima se redovitost nastupanja 
isplatila u tri prva mjesta i još nekoliko medalja. Kutjevčani su bili dobri na pojedinačnim turnirima, nažalost 
dolazili su prerijetko za dobar ukupni plasman. Zanimljivost je da niti jedan prvoplasirani igrač nije imao 
sve pobjede na turnirima na kojima je nastupio. Podjela nagrada održat će se u subotu 12. lipnja u 10 h 
nakon čega slijedi turnir parova i mješovitih parova. Poredak ostalih pogledajte na ljestvicama u rubrici 
Školski badminton. 

XIV. sjednica UO-a 

Danas je održana sjednica Upravnoga odbora. Za manje od sat vremena odbornici su prošli dnevni red iz 
kojega izdvajamo: 
- podržava se kontinuitet postojećega programa II. selekcije, koji pokazuje prve ozbiljnije rezultate; 
- Savez će pratiti rad na novim programskim kriterijima ZŠS-a, kao i nastojanja oko dorade postojećega 
Zakona o športu. 
Zapisnik i odluke donijet ćemo u statutarnome roku.  

dvanaestina za travanj 

Sutra će na račune klubova biti proslijeđene dotacije iz redovne 12-ine za travanj. Razrada je dostupna u 
obavijestima od 11. ožujka. Ujedno će biti doznačena i druga rata povrata duga iz predhodne godine. 

kolegij tajnika  

Jutrošnji prošireni kolegij tajnika okupio je i predsjednike gradskih saveza, predstavnike gradske sportske 
administracije, HOO-a i medija. Razlog su bile polazne osnove za izradu novih kriterija za vrednovanje 
sportskih programa, kao i izrada strategije gradskoga sporta za iduće desetljeće. Iako su oba posla tek u 
početnim fazama neka su načela već jasno vidljiva, a sastoje se u razdvajanju kriterija: 
- profesionalnoga (dohodovnoga) i amaterskoga sporta; 
- natjecateljskoga i rekreativnoga sporta, 
- momčadskoga i individualnoga sporta; 
- seniora i podmlatka - s posebnim naglaskom na sredine koje ostvaruju kontinuitet stvaranja i 
zadržavanja kvalitetnih sportaša u svojim redovima. 
O svemu će biti još dosta riječi idućih mjeseci. 



18. svibnja 

XIV. sjednica UO-a 

Predsjednica Saveza sazvala je jučer XIV. sjednicu Upravnoga odbora za utorak 25. svibnja 2010. uz 
sljedeći prijedlog dnevnoga reda: 
1. Ovjera zapisnika i odluka XIII. sjednice. 
2. Ovjera odluka iz nadležnosti Upravnoga odbora koje je predsjednica Saveza donijela zbog žurnosti 
3. Izvještaj o radu za predhodno razdoblje 
3.1 Izvještaj o izvršenju odluka sa XIII. sjednice 
3.2 Programski izvještaj 
3.3 Financijski izvještaj 
4. Razrada plana za iduće razdoblje 
4.1 Prijedlog HBK Max glede II. selekcije Saveza 
4.2 Oprema i rekviziti - prijedlog za 2010. 
4.3 Nagradni fond za završnicu Zagrebačke badmintonske lige 
5. Ostalo 
Poziv je danas poslan članovima UO-a. 

11. svibnja 

zšl - V. krug 

U rubrici Školski badminton objavljujemo poziv za posljednji krug Zagrebačke lige koji će se održati u 
subotu 22. svibnja na Velesajmu. 

7. svibnja 

poslani obrasci za izvješća 

Sukladno jučerašnjoj najavi danas su klubovima poslani obrasci za mjesečna financijska izvješća. Molimo 
klubove da najkasnije u ponedjeljak popunjeni obrazac pošalju u Savez. Obzirom da ZŠS daljnje 
financijske dotacije Savezu uvjetuje redovnom dostavom izvješća, isto načelo i Savez će morati primijeniti 
prema svojim članicama.  

6. svibnja 

financijska izvješća - dopuna 

Dodatnim informacijama koje smo upravo primili iz ZŠS-a pojašnjavaju se uvjeti podnošenja izvješća. 
Moramo primijetiti da se taj dopis nalazi u izvjesnome neskladu s dopisom na stranicama ZŠS-a, a oba se 
referiraju na odnosnu odluku Upravnoga odbora ZŠS-a koja glasi: 
"Obvezuju se gradski sportski savezi da u roku od 8 dana po isteku mjeseca, dostave ZŠS-u mjesečno 
izvješće o realizaciji športskog programa i utrošku sredstava do krajnjeg korisnika."  
Provjerom u Odjelu analitičkih poslova ZŠS-a došli smo do, nadamo se, definitivne verzije ove obveze, a 
ona glasi: " Do 8. u mjesecu izvješća su dužni predati: 
a) savezi prema ZŠS-u - za sva sredstva koja su savezima dotirana od strane ZŠS-a ili Gradskoga ureda; 
b) klubovi prema ZŠS-u: za sredstva dotirana od ZŠS-a izravno (tj. stipendije i plaće zaposlenika kluba - u 
našem Savezu ovo se odnosi samo za BK Medvedgrad 1998) na obrascu za klubove sa stranica ZŠS-a; 
c) klubovi prema Savezu: za sva sredstva koja im je njihov Savez dotirao za 2010. s konta/naslova:  
70101 Natjecanja sportaša (BK Medvedgrad 1998, BK Purger, BK Stella, BK Zagreb Maksimir, HBK Max); 
70106 Korištenje objekata (BK Medvedgrad 1998, HBK Max) 
70107 Honorarni stručni rad (BK Medvedgrad 1998, BK Purger, BK Stella). 
Da bismo klubovima olakšali zadatak Savez će svoja mjesečna izvješća dostavljati i klubovima koji su 



obuhvaćeni dotacijama, tako da svaki klub vidi koja su mu sredstva i za što dostavljena. Klubove stoga 
molimo da do 8. u mjesecu dostave za svaku uplatu obrazloženje: 
- tko je krajnji korisnik,  
- koji je iznos uplate 
- kada je izvršena uplata. 
Obrazac za ta izvješća kreirat ćemo u tajništvu i dostaviti sutra zajedno s izvješćem za I-IV. mjesec. 

4. svibnja 

objekti za III. i IV. mjesec 

Danas su, sukladno razradi iz financijskoga plana Saveza, na račune BK Medvedgrad 1998 i HBK Max 
proslijeđene dotacije za objekte za ožujak i travanj 2010.  

podsjetnik 

Podsjećamo klubove koji primaju proračunska sredstva na obvezu iz obavijesti od 29. travnja - rokovi su: 
- 5. svibnja za izvještaje klubova prema Savezu; 
- 10. svibnja za izvještaje Saveza i klubova prema ZŠS-u. 
Predmetni obrasci mogu se skinuti na stranicama ZŠS-a www.zgsport.hr, rubrika Obrasci . 

29. travnja 

zšl - rezultati IV. kruga 

Povjernica Lige Renata Hadžihalilović izvještava o rezultatima IV. kruga. 
U četvrtom krugu nastupila su 94 igrača i igračica, uz standardno napete mečeve na svim razinama. Nije 
nedostajalo iznenađenja. Prije zadnjeg kruga, koji je na rasporedu 22. svibnja, ukupne pobjede već su 
osigurali Inga Sadaić i Vilim Hafner. Nekoliko igrača je već blizu ukupne pobjede, ali rasplet i konačna 
borba za medalje tek slijedi. Rezultati: 
dječaci 1-4 razred: 1. Edvin Hadzihalilović, 2. Josip Klepec, 3. Dorian Cvijanović; 
djevojčice 1-4 razred: 1. Inga Sadaić, 2. Petra Cvitkusić 3. Ivana Stevanić; 
dječaci 5-6 razred: 1. Miloš Tomić, 2. Mladen Tejić, 3. Domagoj Pfeiffer; 
djevojčice 5-6 razred: 1. Danijela Zeljković, 2. Inga Sadaić, 3. Klara Kriletić; 
dječaci 7-8 razred: 1. Mihael Zorić, 2. Patrik Sadaić, 3. Ivan Jelkić; 
djevojčice 7-8 razred: 1. Natalija Metić, 2. Nives Vučić, 3. Mladena Prpoš; 
srednjoškolci: 1. Vilim Hafner, 2. Ivan Pulko, 3. Miroslav Kočić; 
srednjoškolke: 1. Valentina Obadić, 2. Josipa Krtić, 3. Biljana Novaković. 
Potpuni poredak i jakostna ljestvica nakon IV. kruga dostupni su u rubrici Školski badminton. 

financijski nadzor zšs-a - dopuna 

Nakon razgovora sa službom analitike u ZŠS-u dostavljamo pojašnjenje obavijesti od 27. o.m. Naime, 
smisao ove kontrole jest praćenje namjenskoga trošenja sredstava putem praćenja novca do krajnjega 
korisnika. Stoga će od sada svakoga 10. u mjesecu izvještaje za predhodni mjesec podnositi sljedeći 
krajnji korisnici: 
a) savezi prema ZŠS-u - za sva sredstva koja su savezima dotirana od strane ZŠS-a ili Gradskoga ureda; 
b) klubovi prema ZŠS-u: za sredstva dotirana od ZŠS-a izravno (tj. stipendije i plaće zaposlenika kluba); 
c) klubovi prema svojem savezu: za sva sredstva koja im je njihov savez dotirao. 
Obrasci na kojima se podnose dotična izješća nalaze se, zajedno s uputama, na stranicama ZŠS-a - 
www.zgsport.hr > rubrika Obrasci. 
Rok za izvještaje za prvo tromjesečje 2010. iz stavke a) i b) pomaknut je do sutra, a rok za klubove iz 
stavke c), zbog predstojećeg praznika produžen je do 5. svibnja. Molimo obratiti pozornost na sankcije 
koje ZŠS najavljuje za one koji ne podnesu izvješća! 



podsjetnik na liječničke preglede 

Podsjećamo na obvezu i termine iz obavijesti od 22. travnja. Telefonski broj Sportske ambulante je 6404-
480. 

27. travnja 

pojačana financijska kontrola u zšs-u 

Na osnovu zahtjeva Gradskog ureda ZŠS je donio odluku kojom su savezi dužni najkasnije svakog 8. u 
mjesecu dostaviti izvješće o realizaciji proračunskih javnih sredstava prema krajnjim korisnicima. Radi se 
nesumnjivo o pojačajnoj kontroli namjenskog trošenja novca, a istom su odlukom obvezani i klubovi koji 
imaju svoje zaposlenike čija se plaća doznačava iz sredstava ZŠS-a. Dosadašnji ritam izvješća bio je 
kvartalni. 

22. travnja 

sportska ambulanta javlja 

Iz sportske ambulante ZŠS-a dobili smo obavijest koju prenosimo. 
Termini liječničkih pregleda za badmintonske klubove su: 
- ponedjeljak, 3. svibnja, 
- utorak, 4. svibnja. 
Isto tako, uz ambulantu je otvoren laboratorij pa igrači koji budu došli do 9.30 sati mogu obaviti 
laboratorijske pretrage. Ove pretrage poželjno je obaviti jednom u kalendarskoj godini za sportaše od 10 
godina starosti nadalje. Treba napomenuti da laboratorijske pretrage nisu obvezne, ali se preporučuju i ne 
naplaćuju se. Ukoliko sportaš ima nalaze iz drugoga laboratorija isti će se, uz predočenje, uzeti u obzir.  
Radno vrijeme ambulante je od 7.30 do 19.30 h.  

dvanaestina za ožujak 

Danas su na račune klubova proslijeđene dotacije iz redovne 12-ine za ožujak. Razrada je dostupna u 
obavijestima od 11. ožujka. Ujedno je izvršena i druga rata povrata duga iz predhodne godine. 

19. travnja 

19 godina saveza 

Jučer je naš Savez - kao i HBS - proslavio 19. rođendan. Proslava je bila, možemo reći, radna jer su 
zagrebački igrači i dužnosnici jučer bili razasuti (što milom, što silom) na potezu od Manchestera do 
Lendave.  

Maksovci na radio sljemenu 

Večeras u emisiji Mlade nade na Radio Sljemenu gostuju mladi igrači HBK Max. Emisija je na rasporedu u 
20.30 sati. 

13. travnja 

ZŠL - IV. krug 



Priblžio se i IV. krug Zagrebačke lige. Borba za ukupni poredak postaje sve napetija, a pripremaju se i 
dobre nagrade. Turnir se igra 25. travnja, a poziv je dostupan u našoj rubrici Školski badminton. 

uz otvoreno ekipno ph za kadete 

Premda na stranicama nacionalnog portala još nema izvješća s Otvorenoga ekipnog prvenstva Hrvatske 
za kadete poredak je, uglavnom, poznat: 
1. HBK Max I, 
2. BK Međimurje Čakovec, 
3. HBK Max II. 
Čestitamo pobjednicima. Treba, međutim, spomenuti da za nazočne u prostranom paviljonu ZV-a cijelo 
prvenstvo ostaje tek jedna tužna slika: svega tri ekipe, niti jednoga suca, medalje s pogrešnim tekstom na 
poleđini... Za nadanje je da ovo ipak ne otkriva naš odnos prema vlastitome nacionalnom prvenstvu, jer u 
protivnom je upitan čitav smisao natjecanja. No, sve tri ekipe – dvije izvršnog organizatora natjecanja i 
jedna Međimurja - i njihovi mladi članovi zaslužuju medalju koja se obično ne dodjeljuje, ali na čijoj bi 
poleđini bio ugraviran vrlo kratak natpis: fair-play. 
Ujedno molimo zagrebačke klubove koji preuzimaju organizaciju natjecanja HBS-a da pokažu dobru volju i 
dostave zapisnik natjecanja HBS-u što prije kako bi izvješća s natjecanja mogli preuzeti i mediji koji se 
našim nacionalnim portalom služe kao info-servisom. 

zagrebaška fešta u karaki 

BK Zagreb Maksimir poziva prijatelje kluba u Karaku, gdje se u petak 16. o.m. u 20 h održava proslava 
prve obljetnice klubskoga internetskog portala www.badminton-zagreb.hr . Na programu su bossa nova, 
trbušni ples, jazz i druge atrakcije. Opširnije na klubskim stranicama. 

6. travnja 

zapisnik i odluke skupštine Saveza 

U rubrici Akti Saveza danas objavljujemo zapisnik i odluke Redovne godišnje skupštine Saveza održane 
27. prošlog mjeseca. 

Maksovci osvojili turnir u Belgiji 

Vrlo dobra vijest stiže iz Belgije, sa OLVE Juniora - tradicionalne uskrsne "masovke" za evropski 
podmladak. HBK Max prvi je na ekipnoj listi turnira, ispred gotovo trideset klubova iz dvadesetak 
evropskih zemalja. Iako su nastupili sa samo šest igrača Maksovci su ostvarili vrlo visok učinak u 
pojedinačnoj i parskoj konkurenciji što im je donijelo pobjedu u ukupnom zbroju i osvajanje "Pokala 
izazivača". Opširnije na www.juniorolvetournament.be .  
Najbolji rezultat od naših ostvarila je Maja Pavlinić pobjedom među mladim kadetkinjama, a odličan je bio i 
Maxov Indonežanin Prasyeto s dva juniorska zlata. Uz čestitke, našima želimo i siguran povratak kući. 

PU zagrebačka poziva na suradnju  

Iz Policijske uprave dobili smo dopis u kojem osobito skrećemo pozornost na mogućnost prezentacije 
badmintona na području Dubrava-Sesvete iz kojeg nam stižu brojni upiti za badmintonski trening i 
rekreaciju. Dopis donosimo u cijelosti: 
"Poštovani, 
u sklopu nove strategije djelovanja policije, Policijska uprava zagrebačka provodi program prevencije 
ovisnosti usmjeren prema učenicima osnovnih škola. U programu je predviđena organizacija i provedba 
Sajmova mogućnosti na kojima će športski klubovi, kulturno umjetnička društva i druge udruge učenicima 
predstaviti svoje sadržaje s ciljem uključivanja što većeg broja djece u izvanškolske aktivnosti. 
Ove smo godine organizirali četiri Sajma mogućnosti koji će se održati: 



1. na RŠC Jarun dana 30. travnja 2010. (petak) za učenike četvrtih razreda osnovnih škola s područja 
Policijskih postaja Črnomerec-Susedgrad, Trnje i dijela Policijske postaje Novi Zagreb (Brezovica, Horvati 
i Lučko), 
2. u Policijskoj akademiji dana 7. svibnja 2010. (petak) za učenike četvrtih razreda osnovnih škola s 
područja Policijskih postaja Dubrava i Sesvete, 
3. na RŠC Jarun dana 21. svibnja 2010. (petak) za učenike četvrtih razreda osnovnih škola s područja 
Policijskih postaja Novi Zagreb i Trešnjevka i 
4. u Policijskoj akademiji dana 28. svibnja 2010. (petak) za učenike četvrtih razreda osnovnih škola s 
područja Policijskih postaja Centar, Maksimir-Peščenica i Medveščak.  
Nadamo se da ćete nam pomoći u realizaciji planiranih Sajmova na način da dogovorite s klubovima, 
članovima vašeg saveza, da, na svaki od Sajmova, dođe bar jedan klub s područja prebivališta učenika 
koji će im predstaviti program i sadržaje rada kluba s ciljem njihova uključivanja. Za sve možebitne 
nejasnoće i daljne dogovore molim Vas da me kontakrirate na tel. 6122-826, faks 6122-821 ili e-mail: 
dmihaljevic@mup.hr 
U očekivanju brzog i pozitivnog odgovora srdačan pozdrav, 
Drago Mihaljević, prof." 

1. travnja 

sretan uskrs!  

Svim klubovima, igračima i dužnosnicima, te svim čitateljima naših stranica želimo sretne uskrsne 
blagdane. 

iii. kolo zšl-e 

O trećem kolu Zagrebačke školske lige izvještava povjerenica Renata Hadžihalilović. 
U III. krugu je nastupilo 74 igrača. Dino Ivčević je ostvario i svoju treću pobjedu i već je na korak od 
ukupne pobjede u Ligi. U ostalim konkurencijama će biti još puno borbe za najviša mjesta. Igrači iz Banja 
Luke bilježe sve bolje i bolje rezultate, takodjer i dečki iz Okučana. Ovaj put, nažalost, nije bilo Kutjevčana 
čime bi natjecanja starijih konkurencija bile zanimljivija.  
Rezultati - I-IV. razredi:  
M: 1. Dino Ivčević, 2. Martin Brcko, 3. Josip Klepec 
Ž.: 1. Tia Žeželj Vidoša, 2. Dea Landeka, 3. Inga Sadaić 
- V-VI. razredi: 
M: 1. Milos Tomić, 2. Mladen Tejić, 3. Jakov Vujević 
Ž: 1. Danijela Zeljković, 2. Jelena Gruban, 3. Ivona Roso 
- VII-VIII. razredi: 
M: 1. Ivan Jelkić, 2. Slobodan Stijaković, 3. Patrik Sadaić 
Ž: 1. Mladena Prpoš, 2. Lenka Grahovac, 3. Dajana Đurić 
- srednjoškolci: 
M : 1. Vilim Hafner, 2. Miroslav Kočić, 3. Dan Miletić 
Ž: 1. Josipa Krtić, 2. Mirta Rode, 3. Valentina Obadić 
Idući krug je na rasporedu u nedjelju 25. travnja 2010. Rezultate i ljestvice možete vidjeti u rubrici Školski 
badminton. 

maksovci na putu za belgiju 

Maksovci danas putuju u Belgiju na tradicionalni uskrsni Junior OLVE Tournament. Među putnicima su 
dakako i članovi II. selekcije Saveza kojima će ovo biti prilika da se ogledaju u vrlo jakoj međunarodnoj 
konkurenciji podmladačkih igrača iz dvadeset zemalja - u rasponu od Izraela i Makedonije do Norveške. 
Našima želimo sretan put i uspješan nastup, a svi zainteresirani za turnirsku webicu mogu je naći na 
naslovu: www.juniorolvetournament.be .  



29. ožujka 

održana skupština saveza  

Protekle subote u Domu sportova održana je Redovna godišnja skupština Saveza. Dobro pripremljena od 
strane Upravnoga odbora, sjednica je ostavila vrlo malo nedoumica oko izvješća za prošlu odnosno plana 
za tekuću godinu, pa je prošla brzo i u ležernome tonu uz gotovo jednoglasne odluke. Dakako, godina 
koja teče neće biti ni laka ni ležerna, ali raspoloženje skupštinara je da se ono što zavisi od snaga u 
Savezu obavi kako je najbolje moguće, a da stvari koje stoje izvan našega domašaja podnesemo "bez 
golema jada" kako bi rekao pjesnik Mažuranić.  
Zapisnik i odluke bit će objavljeni u statutarnome roku.  

dotacije za objekte 

Danas su, sukladno razradi iz financijskoga plana Saveza, na račune BK Medvedgrad 1998 i HBK Max 
proslijeđene dotacije za objekte za prva dva mjeseca 2010.  

i hbs održao skupštinu 

Kao što je na nacionalnome portalu već javljeno i HBS je održao svoju skupštinu. Za nas najvažnija vijest 
jest da je naš odbornik Zekan postao glavnim tajnikom HBS-a, a naš tajnik Cvetnić postao odbornikom 
HBS-a. Time je ZBS - kao rezultatski, kvantitativno, kadrovski... - svakako najjači segment unutar HBS-a, 
dodatno ojačao svoje pozicije. 

25. ožujka 

podsjetnik za skupštinu saveza  

Podsjećamo da je u subotu, točno u podne, Redovna godišnja skupština Saveza. Tim povodom molimo 
klubove i skupštinare: 
- da ne kasne jer već u 13 je zakazana skupština HBS-a;  
- da ne zaborave donijeti ovjerene (žig i potpis) skupštinske prijavnice; 
- da ako nisu u namjeri ili mogućnosti doći na skupštinsku sjednicu, unaprijed izvijeste, kako bi se izbjegli 
mogući problemi s kvorumom. 
Skupštinska prijavnica, kao i svi predmetni skupštinski materijali, dostupni su u rubrici Akti Saveza. 

podsjetnik za III. kolo ZŠL-e 

Podsjećamo da se u subotu igra III. kolo Zagrebačke školske lige. Poziv, kao i jakostna ljestvica - koju 
objavljujemo s malim zakašnjenjem - nalazi se u rubrici Školski badminton. 

vjesnik o stanju u zšs-u 

Vjesnik je u današnjem broju objavio cijelu stranicu posvećenu situaciji u ZŠU-u (dostupno na 
http://www.vjesnik.com/html/2010/03/25/ClanakTx.asp?r=zag&c=2 ) . Poznavajući, pak, situaciju u 
Vjesniku, vjerojatno se radi o novoj inicijativi HDZ-a za diskreditaciju skupštinske većine - dakle SDP-a - 
koja eto, najednom iz slučaja u slučaj otkriva da je bila obmanuta. 
Danas novinari zovu po gradskim savezima - tako su zvali i nas - pa nastavak naše sapunice, koja ionako 
zavisi od toga što će političari međusobno upisati u scenarij, očekujemo bez osobite znatiželje. 

23. ožujka 

dvanaestina za veljaču  



Danas su na račune klubova proslijeđene dotacije iz redovne 12-ine za veljaču. Razrada je dostupna u 
obavijestima od 11. o.m.  
Ujedno obavještavamo da smo iz stavke Natjecanja danas izvršili povrat svih preostalih dugovanja iz 
2008. (Medvedgrad i Stella), a uplatili smo i prvu ratu povrata duga iz 2009. za svih pet klubova koji su bili 
u programu lanjske godine. 

objekti "u najavi" 

Dotacije za objekte počele su stizati iz Gradskoga ureda, pa ih uskoro očekujemo i na našem računu. U 
vezi s problemom sve skupljih objekata u gradu - a glede jučerašnjeg osvrta na nacionalnom portalu - 
skrećemo pozornost i na današnji tekst u Vjesniku: 
http://www.vjesnik.hr/html/2010/03/23/Clanak.asp?r=zag&c=8.  

17. ožujka 

ZŠL - III. kolo 

U rubrici Školski badminton objavljujemo poziv na III. kolo Zagrebačke školske lige. Turnir će se održati 
27. ožujka 2010. u centru Turbo limač na Velesajmu. 

16. ožujka 

nove stranice hbs-a 

Službene stranice HBS-a proradile su na novoj tehničkoj i uredničkoj osnovi, a nov je i izgled. To će do 
izvjesne mjere utjecati i na naše uredničke postavke jer više neće biti potrebe da "uskačemo" s 
informacijama. HBS će objavljivati informacije iz svoga djelokruga, a našim obavijestima preostaje da se 
više posvete lokalnim badmintonskim zbivanjima. I, naravno, da s vremena na vrijeme ipak skrenemo 
pozornost na pokoju vijest s nacionalnog portala.  

rekreativci, pozor! 

Turbo liga najavljuje sedmi turnir, za subotu 20. o.m. Opširnije u rubrici Natjecanja. 
Svjetske medicinske igre ove se godine, početkom srpnja, održavaju u Poreču. Opširnije na 
nacionalnome portalu i na naslovu www.medigames.com . 

11. ožujka 

saziv godišnje skupštine saveza 

Danas objavljujemo saziv Redovne godišnje skupštine Saveza koja će se održati 27. o.m. u Domu 
sportova, dvorana Zagreb, s početkom u 12 h. Poziv i svi materijali po dnevnome redu nalaze se u rubrici 
Akti Saveza > Skupština. 

zapisnik i odluke xiii. sjednice uo-a 

U rubrici Akti Saveza > Upravni odbor objavljujemo zapisnik i odluke XIII. sjednice Upravnoga odbora 
Saveza održane 3. o.m. 

dvanaestina za siječanj  



Danas su na račune klubova proslijeđene dotacije iz redovne 12-ine za siječanj, prve ovogodišnje 12-ine. 
Prema Planu ZŠS-a 12-ina u 2010. iznosi 13.250 kn, a razrada jest sljedeća: 
- natjecanja 6.667,67 kn (za razradu stavke vidjeti Financijski plan u skupštinskim materijalima); 
- stručni rad 5.583,33 kn = 3.283,33 (Medvedgrad 1998) + 891,67 (Stella) + 1.050 (Purger) + 358,33 
(ostali stručni rad); 
- Materijalni troškovi 1.000 kn (za razradu stavke vidjeti Financijski plan u skupštinskim materijalima). 
Iz stavke Natjecanja danas smo izvršili povrat dugovanja iz 2008. i to za BK Zagreb Maksimir, BK Purger i 
BK Max u cijelosti, a za Medvedgrad i Stellu djelomično. 

zastoj u komunikaciji 

Upozoravamo da se problemi s izlaznim serverom naše e-pošte nastavljaju, te privremeno nismo u 
mogućnosti slati poruke.  

10. ožujka 

stižu dotacije 

Dotacije - plaće i dvanaestine - stižu. Vjerujemo da se time uspostavlja i "redovna dinamika" za 2010. 

zastoji u komunikaciji 

Molimo da obratite pozornost na moguće zastoje u e-komunikaciji s HBS-om. Naime, sadržaj internetskih 
stranica HBS-a upravo se prebacuje sa staroga na novi server, a u sklopu toga prebacuju se i pripadajuće 
e-adrese HBS-a. Na novom serveru sadržaj stranica prebacit će se potom u novi dizajnerski i 
administrativni oblik, pa je potrebno malo strpljenja dok se sve na uhoda. 
Ujedno molimo za razumijevanje i za akciju "SPAM-killera" na našem serveru koji je omeo službenu 
komunikaciju ZBS-a pa će zapisnik XIII. sjednice Upravnog odbora biti objavljen sutra umjesto danas. 

8. ožujka 

završilo mp hrvatske 

Naš International završio je dosad najboljim domaćim rezultatom. Čestitamo našim slavodobitnicima - 
posebno miksu Poznanović-Đurkinjak - a ponosimo se, naravno, što su sve hrvatske medalje ujedno i 
zagrebačke. Kao suorganizatori možemo sa zadovoljstvom konstatirati da je pristup mnogim segmentima 
organizacije turnira ove godine bio znatno ozbiljniji i organiziraniji nego ranije. Usprkos tome što još ima 
elemenata koji se svake godine organiziraju "od nule" (npr: crtovni suci, protokol prijava na turnir) pa onda 
ni ne odmaknu daleko, primjeri pokazuju da prostora i volje za napredak ima. Drago nam je da je ovaj novi 
angažman u velikom dijelu potekao upravo iz redova ZBS-a, u akciji kojom je koordinirao naš odbornik, 
ujedno i v.d. tajnik HBS-a, Šime Zekan. O svemu opširnije na nacionalnome portalu - ali i na mnogim 
drugim hrvatskim portalima. 
Podsjećamo da je ovih dana naš grad domaćin taborovanja Team Europea 2012 - selekcije mladih 
evropskih igrača koji se spremaju za predolimpijski kvalifikacijski ciklus koji će početi idućega proljeća. 
Među odabranima je i naša prvakinja Andrea Žvorc. 

stanje u blagajni  

Po sistemu "jedna dobra - jedna loša vijest" obavještavamo da dotacija, ni onih iz ZŠS-a (dvanaestine) ni 
onih iz grada (objekti) za sada nema na vidiku. Čim se pojave na horizontu - javljamo...  

5. ožujka 



mp hrvatske u tijeku 

Jučer je startalo domaće Međunarodno prvenstvo. Naši voze u okviru očekivanja, a vjerujemo da će nam 
prava uzbuđenja prirediti sutra i prekosutra. Turnir možete pratiti preko nacionalnoga portala.  

održana skupština zšs-a  

Na jučer održanoj skupštini ZŠS-a usvojeno je izvješće za 2009. i plan za 2010. godinu. Plan je usvojen u 
iznosu od 106,695.000 kn (naravno tome treba pribrojiti i nešto manji dio koji je u nadležnosti Gradskog 
ureda), a izvješće je usvojeno velikom većinom glasova skupštinara, uz 12 protiv i 2 suzdržana. Broj onih 
„s figom v žepu“, nije naravno prebrojiv, ali možemo pretpostaviti da se taj u svakoj skupštinskoj situaciji 
kreće u natpolovičnim okvirima. 

ljetovanje na silbi! 

Tvrtka Centar d.o.o. za športsku djelatnost, koja je u vlasništvu Zagrebačkog športskog saveza, započela 
je s pripremama za popunjavanje smještajnih kapaciteta OH „Mirta“ na otoku Silbi za sezonu 2010. U cilju 
omogućavanja ljetovanja i sportskih priprema što većem broju djece i mladih, poglavito onih koji imaju 
veća financijska opterećenja, Centar d.o.o. u suradnji sa Zagrebačkim športskim savezom nudi boravak 
na Silbi po povlaštenoj cijeni. Naime, cijenu punog pansiona, Savez i klubovi (moguća je i participacija 
roditelja ako se klubovi tako dogovore) plaćali bi 80 kn, dok bi ostatak financirao Zagrebački športski 
savez. Slobodnih mjesta ima od 16. VII. – 18. VIII. 2010. godine, a preporučujemo da smjene budu 
organizirane u trajanju od 7 ili 10 dana u razdoblju koje vama odgovara. U slučaju popunjavanja 
cjelokupnog kapaciteta bilo u zgradi, bilo u bungalovima, Centar d.o.o. odobrit će dodatni popust.  

3. ožujka 

održana xiii. sjednica uo-a  

Danas je održana XIII. sjednica Upravnoga odbora. Najvažnija vijest jest saziv Godišnje skupštine Saveza 
čija je sjednica zakazana za 27. ožujka, odmah nakon Godišnje skupštine HBS-a. U skladu sa 
statutarnom procedurom danas su izglasani i prijedlozi skupštinskih dokumenata - izvješća za 2009. i 
plana za 2010. godinu.  
U vezi predstojeće Skupštine ZŠS-a odbornici su bili mišljenja da naši predstavnici u Skupštini svakako 
trebaju uzeti u obzir nalaz kontrolnoga ureda Grada Zagreba u kojem se jasno konstatira nenamjensko 
trošnje novca. U vezi skupštine nacionalnoga Saveza tajnik Cvetnić izvijestio je o namjeri da se kandidira 
za prazno mjesto u Upravnom odboru HBS-a (predstavnik regije Centar). 
Zapisnik i odluke donijet ćemo u statutarnome roku.  

sutra počinje Mp hrvatske  

Naš international počinje sutra u Domu sportova. Dođite, bodrite naše, uživajte u vrhunskoj igri. Klincima 
posebna napomena - svi koje ćete vidjeti na terenu počeli su u tišini dvorane, u znoju redovnoga treninga.  

forum dt arene 

Iz Novog Čiča javljaju da je s radom počeo forum DT Arene. Adresa foruma je http://forum.dt-arena.hr .  
Na forumu su zastupljeni svi sportovi koji se nalaze u programu dvorane, uključujući i badminton, a forum 
će biti i oglasna ploča za sve najave natjecanja, objave rezultata i ostale obavijesti. Naravno, pozivaju se 
svi zainteresirani da se ulogiraju, predstave u odnosnoj rubrici i uključe u rasprave. Iinternetski fair-play se 
podrazumijeva. 

2. ožujka 



uz ph za juniore i kadete 

Očekivana dominacija zagrebačkih igrača - posebno korisnika razvojnih programa ZŠS-a - obilježila je 
netom održano Prvenstvo Hrvatske za juniore i kadete. Prevlasti Medvedgrada u starijoj i HBK Max u 
mlađoj konkurenciji pridružili su se jedino Čakovčani i Dubrovčan Fran Galjer. Od zagrebačkih klubova 
bilježimo još odličja Purgera te Stelle, a opći dojam Prvenstva posvjedočio je o kvalitetnom radu u nekim, 
koliko god malobrojnim, sredinama. Čestitamo prvacima i svim osvajačima medalja na čelu s 
najuspješnijom - Lucijom Vlah - sa željom da im i proljetni dio međunarodne sezone donese što više 
radosti. Klubovima poruka: ne otezati s kategorizacijom. 

nastavlja se rekreativni bal u dt areni 

Nakon što je prošle nedjelje održan prvi ekipni turnir Caffe-lige u Novom Čiču, u kojem je slavio 
zagrebački Caffe Brasil ispred MTG Tografa i Pizzerije Zvonimir, iduću nedjelju sedmim kolom nastavlja 
se pojedinačna Liga DT-a. Početak ja u 15 sati tako da svi mogu na miru odgledati finala MP Hrvatske i 
viđeno odmah primijeniti na terenu. Opširnije obavijesti kod organizatora (rubrika Natjecanja). 

26. veljače 

poziv rekreativcima uoči CI-a 

Uoči predstojećega Međunarodnoga prvenstva Hrvatske (Dom sportova, 4-7. ožujka) iz HBS-a odaslan je 
poziv na suradnju organiziranim skupinama rekreativaca Zagreba i okolice. Poziv sa zadovoljstvom 
prenosimo.  
Rekreativni igrači pozivaju se da se kao crtovni suci uključe u najveći događaj badmintonske sezone u 
Hrvatskoj. Naime, među doista malobrojnim primjedbama koje BE ima na naš turnir jedna se ponavlja: 
naši mladi crtovni suci, regrutirani iz klubskih podmladaka, koji s puno entuzijazma i dobre volje već 
godinama pokrivaju linijske dužnosti, teško mogu održati koncentraciju tijekom duga četiri turnirska dana, 
pa bi im pomoć starijih i iskusnijih kolega dobro došla. Organizatori osiguravaju i manje beneficije - majica, 
nešto hrane i napitaka, po kutija rabljenih (ali vrlo upotrebljivih!) loptica s turnira , te 100 kn po osobi - no 
prije svega računaju na želju da se rekreativci, kao integralni dio naše badmintonske zajednice, uključe u 
krunski badmintonski događaj u zemlji. Za dodatne informacije na raspoložbi stoje v.d. tajnik Saveza g. 
Zekan i naša sudačka povjerenica gđa Ivanka Pokorni (vidjeti u Adresar). 
Ujedno obavještavamo da je za ponedjeljak u HOO-u zakazana i pressica uoči početka turnira, a najave 
po medijima već su krenule. 

još malo o novoj kategorizaciji  

Malo pojašnjenje vezano uz jučerašnju najavu novog pristupa u kategorizaciji. Najprije, radi se tek o ideji 
pred čijom eventualnom primjenom je dug proceduralni put. Zatim i objašnjenje što se podrazumijeva pod 
vrednovanjem sredine u kojoj je sportaš ponikao: naime postojeće kategorizacije donose beneficiju samo 
klubu u kojem je kategorizirani sportaš registriran. No, ako je sportaš kao poletarac i kadet bio u klubu A, 
potom kao junior u klubu B, a u klubu C je kao senior ostvario npr. I. kategoriju, onda bi novi pristup trebao 
uzeti u obzir udio svih klubova koji su sudjelovali u stvaranju takvog igrača. 

upisnik hbs-a 

Ovoga tjedna uputili smo primjedbu HBS-u vezanu uz neusklađenost podataka o stanju članstva u 
Upisniku Saveza. Naime, u Upisniku igrača klubovi BK Max i BK Ružmarinka vode se kao pridruženi 
članovi, što ne odgovara stvarnom stanju jer je njihova članarina podmirena ugovorom o kompenzaciji 
između HBS-a i ZBS-a, isto kao i za ostale klubove u članstvu ZBS-a (vidjeti obavijest od 26. siječnja). U 
Upisniku udruga članski status klubova ZBS-a unesen je ispravno, no uočili smo razlike između Upisnika 
udruga i Upisnika igrača u navođenju stanja članstva za neke izvanzagrebačke klubove. Obzirom na 



predstojeće prvenstvo Hrvatske zamolili smo nacionalni savez da ažurira podatke kako ne bi došlo do 
nesporazuma prilikom ždrijeba ili u samoj dvorani. 

25. veljače 

XIII. sjednica UO-a 

Predsjednica Petrinović Zekan sazvala je jučer XIII. sjednicu Upravnoga odbora, za 3. ožujka, sa 
sljedećim prijedlogom dnevnoga reda:  
1. Ovjera zapisnika i odluka XII. sjednice.  
2. Ovjera odluka iz nadležnosti Upravnoga odbora koje je predsjednica Saveza donijela zbog žurnosti 
3. Izvještaj o izvršenju odluka sa XII. sjednice  
4. Priprema Godišnje skupštine Saveza  
4.1 nacrt saziva skupštine 
4.2 nacrt izvještaja za 2009. 
4.3 nacrt plana za 2010.  
5. Izvještaj o radu za predhodno razdoblje 
6. Razrada plana za iduće razdoblje 
7. Inventarna komisija  
8. Ostalo  
Materijali su odbornicima dostavljeni jučer. 

kolegij tajnika 

Danas je održan redoviti kolegij tajnika gradskih sportskih saveza. Dvije točke osobito su zaokupile 
pozornost okupljenih - prva je bila dosta izravna optužba koju je na račun Gradskog ureda uputio glavni 
tajnik Bašić, a druga je prezentacija novog sustava vrednovanja sportova i klubova unutar ZŠS-a, koju je 
održao g. Hrženjak iz Stručne službe ZŠS-a.  
Glavni tajnik Bašić, predočivši završne cifre iz financijskoga izvještaja za 2009., predbacio je Gradskom 
uredu zbog manipularinja činjenicama, u prvom redu zbog tvrdnje da je Gradski ured svoje obveza prema 
ZŠS-u ispunio u stopostotnom iznosu - što je višekratno ponavljano i u medijima te je postalo i jedno od 
ključnih uporišta u formiranju opozicionalnog raspoloženja unutar skupštine ZŠS-a. Međutim, naglašava 
Bašić, Gradski se ured nakon svih tih tvrdnji iznenada sjetio priznati da je ZŠS-u ipak ostao dužan iznos 
od preko 5 milijuna i 700 tisuća kuna (čime bi se pokrio i dobra dio manjka u 12-inama) opravdavajući to 
"nedostatnim punjenjem proračuna". No, kad se pogledaju ostali programi sporta koji se financiraju iz 
Gradskog ureda vidi se da su ti programi isfinancirani 100% ili gotovo toliko, pa ispada da se sva 
nedostatnost svalila na teret ZŠS-a. "Ako sam ja problem" zaključuje Bašić, "onda je taj problem lako 
rješiv." Sapunica se nastavlja... 
Prezentacija planiranoga novog sustava vrednovanja gradskog sporta ide za jednom vrstom korektivnog 
faktora glede postojećeg sustava kategorizacije HOO-a. Naime, kategorija nekog vrhunskog sportaša 
ništa ne govori o sredini u kojoj je stvarana, pa se to novim sustavom želi ispraviti. Osnovna polazišta su: 
- razdvajanje vrednovanja ekipnoga od individualnog sporta; 
- vrednovanje sredine u kojoj je sportaš ponikao; 
- razdvajanje natejcateljskoga od rekreativnoga sporta. 
Pred autorima koncepcije, a i svima nama koji smo pozvani na njenu doradu, još je dosta posla. O idućim 
fazama ćemo redovito obavještavati. 

ponuda sportske opreme  

Tvrtka InSport poziva na svoje stranice www.insport.hr s ponudom raznolike sportske opreme po 
povoljnim cijenama. 

24. veljače 



ZŠL - II. krug 

Odigrano je drugo kolo Zagrebačke školske lige. Kraći komentar dajemo iz pera povjerenice Renate 
Hadžihalilović, a potpuni poredak dostupan je u našoj rubrici Školski badminton. 
U II. krugu Zagrebačke badmintonske lige nastupilo je točno 100 natjecatelja! Srednjoškolke su sve 
brojnije, a veseli da se povećava broj natjecatelja u najmlađjim kategorijama. Nova lica su došla iz 
Okučana, sa sasvim solidnim rezultatom za prvi put. Da Liga postaje sve popularnija i izvan grada govori 
nam podatak da su Zagrebčani osvojili samo tri od 8 prvih mjesta. Nažalost, pred kraj turnira ozlijedio se 
Igor Radanović, kome želimo brz oporavak i povratak na badmintonske terene. 
Prvoplasirani po konkurencijama:  
dječaci 1-4.: 1. Dino Ivcevic, 2. Martin Brcko, 3. Stjepan Smojver 
djevojčice 1-4.: 1. Inga Sadaic, 2. Petra Cvitkusic, 3. Dea Landeka 
dječaci 5-6.: 1. Mladen Tejic, 2. Milos Tomic, 3. Borna Dananic 
djevojčice 1-4.: 1. Lucija Trgovac, 2. Danijela Zeljkovic, 3. Klara Kriletic 
dječaci 7-8.: 1. Patrik Sadaic, 2. Ivan Jelkic, 3. Slobodan Stijakovic 
djevojčice 7-8.: 1. Natalija Metic, 2. Mladena Prpos, 3. Mirjana Markovic 
srednjoškolci: 1. Vilim Hafner, 2. Miroslav Kocic, 3. Gabrijel Cingula 
srednjoškolke: 1. Ana Soldo, 2. Iva Soldo, 3. Mirta Rode.  

poredak HK-a 2009-10. - kadeti 

Na nacionalnome portalu objavljen je poredak Hrvatskoga kadetskog kupa za ovu sezonu. Ekipno prvi je 
BK Medvedgrad 1998, ispred HBK Maxa, a igrači zagrebačkih klubova, uz pregšt medalja, uzeli su i sve 
četiri pojedinačne titule. Čestitamo! 

Skupština ZŠS-a 

Izvještajna Skupština ZŠS-a održat će se 4. ožujka, a prije toga, već sutra, održat će se i redoviti kolegij 
tajnika gradskih saveza. Među podnescima za kolegij nalazi se i jedan - dugoročno vrlo intrigantan - radni 
materijal, u kojem se razrađuje novi pristup kategorizaciji sportskih klubova ZŠS-a. Tema kojoj ćemo se 
idućih mjeseci sigurno često vraćati. 

maksovci angažirali juniora iz indonezije 

HBK Max javlja o prinovi u redovima kluba: iz Indonezije, jedne od badmintonskih velesila, u klub je stigao 
Tri Prasetyo (1993. godište). Maksovci prije svega očekuju da će Indonežanin svojom vrsnoćom povući 
mlade igrače kluba na višu kvalitativnu razinu. Dobrodošao! 

22. veljače 

oprema i rekviziti 

Iako je ova stavka u planu Saveza odrezana recesijskim škarama, ipak imamo nekoliko ohrabrujućih 
vijesti: najprije, naš nacionalni Savez našao se na popisu Badmintonske Evrope na kojem se navode 
dobitnici donacije u opremi i rekvizitima. Premda se ne radi o nekom obimnom paketu ipak je to prilika da 
UO HBS-a opremu plasira na mjesto na kojem će polučiti najveću korist. Opširnije na: 
http://development.badmintoneurope.com/news_item.aspx?id=31013 . 
Druga informacija vezana je uz popularni Ebay gdje se po cijeni od 15 $ mogu kupiti vrlo kvalitetni 
Yonexovi reketi. Pogledajte na http://shop.ebay.com/thedreamscometrue/m.html . Požurite. 

okrugli stol o sponzorstvu 



Okrugli stol na temu "Sponzorstvo - bačeni novac ili dobra investicija!?" održava se 25. o.m. u dvorani 
Movieplex u Kaptol Centru s početkom u 14 h. Tribinu organizira CiV savjetovanje, a kotizacija je 350 kn 
(uklj. PDV). Među sudionicima bit će glavni tajnik ZŠS-a Bašić, potom Ivana Brkljačić, Ana Sršen, Jura 
Ozmec i drugi, a navodimo da će moderator razgovora biti ponajbolji hrvatski badmintonaš prve polovice 
devedesetih Daniel Lacko. Opširinije obavijesti na www.civ.hr .  

19. veljače 

naši se oprostili od varšave 

Naši su se uzdignuta čela oprostili od EP-a u Varšavi - reprezentacija sastavljena od isključivo 
zagrebačkih igrača u muškom je dijelu zauzela treće mjesto u skupini s tri skandinavske i jednom 
susjednom zemljom, a kod djevojaka izostanak Maje Šavor ostavio je prolaz kroz koji su nam izmigoljile 
Portugalke. No naši su nam proteklih dana priuštili mnogo vedrih pogleda na semafor i na tome im još 
jednom zahvaljujemo. Evropska smotra bila je još jedan dokaz opravdanosti razvojnih programa ZŠS-a i 
kontinuiteta koji takvi programi omogućuju. 
Završnicu EP-a moći ćemo pratiti na Eurosportu 2. Podsjećamo: 
- subota 12-14.30 i 20.45-22.45 (repriza), 
- nedjelja 12-14.30 i 16.30-18.30  

badminton u novinama 

Jučer su u medijima badmintonu ponovo bila širom otvorena vrata – veliki izvještaj iz Varšave u riječkome 
Sport Plusu i puna stranica u Sportskim novostima. Sportske, u rubrici Olimpijski kutak, govore općenito o 
našem sportu, a najavljuju (uz par novinarskih nepreciznosti, uobičajenih za telefonske razgovore) i 
predstojeće Međunarodno prvenstvo Hrvatske. Ako ste zakasnili na kiosk, teks tiz SN-a možete naći na 
stranicama HOO-a: http://www.hoo.hr/downloads/SN_18.02.2010._Badminton_.pdf .  

miro mihovilović (1915-2010)  

U Zagrebu je ovih dana u 96. godini života preminuo dr. Miro Mihovilović, istaknuti sportaš i olimpijac, 
dužnosnik, sveučilišni profesor i pisac. U razdoblju prije Drugog svjetskog rata glasio je za ponajboljega 
svjetskog vaterpolskog golmana. Njegovo sportsko djelovanje obuhvatilo je velik broj sportova i sportskih 
udruga, a bio je vrlo aktivan i kao sportski povjesničar. Mihovilovićeva veza s badmintonom je osobita – 
autor je prve knjige o badmintonu napisane na hrvatskom jeziku. Priručnik "Badminton" objavila je 
zagrebačka Mala sportska biblioteka 1961. godine (vidjeti Ljetopis). 
U vrijeme stvaranja gradskoga i hrvatskoga saveza više smo puta kontaktirali sa dr. Mihovilovićem koji je 
s velikim simpatijama gledao na oživljavanje ovoga sporta u nas. 

podsjetnik 

Podsjećamo da se u nedjelju igra II. kolo Zagrebačke školske lige. Poziv je u rubrici Školski badminton. U 
nedjelju se igra i ekipni rekreativni turnir u Novom Čiču - opširnije na stranicama BK Zagreb Maksimira 
www.badminton-zagreb.hr .  

17. veljače 

čestike našima u varšavi 

Još jednom čestitke našima za briljantan dan u Varšavi: pobjeda protiv Mađara, potom još važnija pobjeda 
protiv Islanda. A i djevojke - kojima je ždrijeb doista dodijelio nezavidno društvo u skupini - otkinule su 
Engleskinjama jedan gem i tako ih spriječile da zasjednu na prvo mjesto skupine. Uzimajući u obzir da se 
radi o igračima prve gradske selekcije, doista s ponosom možemo ustvrditi da danas u seniorskoj Evropi, 



osim onih prvoligaških reprezentacija, nema više ni jedne koja u meč protiv naših može ući sa statusom 
sigurnog favorita. To je prije sve dokaz ispravnosti politike Saveza i kontinuiteta u radu s ovom skupinom 
igrača od vremena prvoga trenera Sergeja Bendina pa do današnjega voditelja selekcije Mao Honga. 
Poželimo samo da takve selekcije kvalitetnih mladih igrača što prije zažive i izvan Zagreba. 

programi hoo-a 

Molimo obratiti pozornost na jučerašnje obavijesti na nacionalnom portalu, dotično na poziv za 
kandidature za Program I HOO-a. Molimo zainteresirane da pažljivo prouče uvjete i ne kasne s 
podnescima. Procedura se nastavlja u Upravnom odboru HBS-a, čiji članovi trebaju razmotriti 
kandidature, a na direktoru HBS-a je da potom, na osnovu mišljenja odbornika, donese žurnu odluku. 
Obzirom na kratak rok apeliramo na preciznost i jasnoću u podnescima kako bismo svima olakšali da 
obave svoj dio posla. 

16. veljače 

naši startali pobjedom! 

Varšava - Početak EP muškoj ekipi donio je čistih 3:0 protiv Mađara, tako da će preostala dva meča biti za 
"gol-razliku". Izbornik Jurčić javio se čim je pao pobjednički bod, a u ovim trenutcima muški par uvjerljivo 
ide prema četvrtome bodu. Čestitke našima i najbolje želje u nastavku. Turnir se može pratiti na webici 
EP-a http://emwtc.badmintoneurope.com/ .  

15. veljače 

dražen mađarević - u spomen na prijatelja 

Tužna, premda ne i neočekivana, vijest pronijela se danas hodnicima Almerije: Dražen Mađarević, 
dugogodišnji glavni tajnik Hrvatskoga i Zagrebačkoga taekwondo saveza, izgubio je u 59. godini dugu 
bitku s karcinomom.  
Mađara pamtimo kao kolegu i cimera iz tajničkih odaja u Domu sportova još iz prvih dana Hrvatskoga i 
Zagrebačkoga badmintonskog saveza. Dijelili smo sobu pet godina, a kroz to vrijeme kao iskusan sportski 
dužnosnik i operativac, nebrojeno je puta uskakao praktičnom pomoći i savjetima oko svih stručnih i 
administrativnih pitanja koja su pred našim, tek osnovanim savezima, ležala u labirintima HOO-a i ZŠS-a. 
Kao natjecatelj i trener ostao je nezaobilazna karika u formiranju hrvatskih taekwondaških olimpijaca i 
zajedno s također pokojnim Andrijom Mijačikom iznio svoj sport kao primjer kako se mali sustav u toku 
jedne generacije može izdići do visina nacionalnoga olimpijskog ponosa.  
Rođen u Osijeku, život je poklonio Zagrebu, lahka mu bila ova hrvatska zemlja. 

12. veljače 

plaće stižu 

Informacija iz računovodstva: plaće za siječanj idu u ponedjeljak. 

vijesti iz BE-e 

Zahvaljujući praktičnoj značajki kalendara BWF-a prvi vikend u veljači diljem badmintonskog svijeta 
rezerviran je za nacionalna prvenstva i ne preklapa se ni sa jednim međunarodnim natjecanjem. Na 
stranicama Badmintonske Evrope upravo je objavljen popis nacionalnih prvaka evropskih država, među 
kojima su i naši slavodobitnici, a za nadanje je da će se što veći broj ovih celeba pojavti za tri tjedna u 
Domu sportova. 



11. veljače 

informacija pronađena: ispravak i isprika 

Jučerašnji misterij riješen je brzopotezno demantijem sporne obavijesti, poslanom od g. Majstorovića, 
donedavnoga tajnika Saveza i urednika webice HBS-a: 
"U tekstu se navodi netočna informacija da je na stranicama HBS-a bila objavljena odluka o igračima koji 
će nastupiti na EP-u u Varšavi i da je ista odluka nestala s dotičnih stranica. Od sredine prosinca do 
današnjeg dana ja sam jedina osoba koja je uređivala internetsku stranicu HBS-a i postavljala obavijesti i 
odgovorno tvrdim da nikakva slična obavijest nikad nije objavljena na stranicama HBS-a". Jedina obavijest 
koja je ikad igdje bila objavljena - nastavlja Majstorović - jest ona od 22. prosinca na stranicama ZBS-a, a 
koja je objavljena na osnovu preliminarnoga, i neobvezujućeg, popisa igrača što ga je izbornik napravio 
osjetno prije roka za službenu prijavu. 
Objašnjenje je vjerodostojno, a g. Majstoroviću - koji se, ni kriv ni dužan, našao na meti ove nesmotrenosti 
- dugujemo bezuvjetnu ispriku, kao i svima koji su se mogli naći pogođeni. Doista, pobrkali smo stranicu 
na kojoj je vijest objavljena, s onom na kojoj je trebala biti, a dodatno objašnjenje ove zbrke nalazi se u 
sinoćnjoj obavijesti v.d. tajnika HBS-a Zekana na nacionalnome portalu. Pisani tragovi uvijek pomažu da 
se činjenice provjere, makar i sa zakašnjenjem. 

inicijativa za poboljšanje nacionalne webice 

Naša jučerašnja nesmotrenost ima barem jedan pozitivan učinak: određene ideje, koje na liniji ZBS-HBS 
razvijamo glede vraćanja nacionalnog portala u statutarnu funkciju, ubrzane su pa se nadamo da će ih 
prepoznati i Upravni odbor HBS-a na svojoj sutrašnjoj sjednici. Radi se o tehnološkim i kadrovskim 
inovacijama koje bi - usprkos činjenici da HBS nema profesionalnoga administrativca - trebale dovesti 
službeno internetsko glasilo HBS-a u funkciju određenu odlukom Upravnoga odbora HBS-a iz 2007. Iz te 
odluke navodimo prvu točku: 
1. Internetska stranica Saveza (Statut Saveza: točke 1.3, 1.6 i 6.3) je službeno glasilo Saveza i na njoj se 
pravovremeno objavljuju svi službeni akti i informacije Saveza koji su javni.  
Cijela odluka vidljiva je u obavijestima HBS-a od 7. svibnja 2007. i ona predstavlja razradu statutarne 
funkcije portala kao mjesta na kojem se pravovremeno objavljuju sve službene informacije (osim, dakako, 
onih koje prestavljaju određenu poslovnu tajnu Saveza, a na koje svaka uprava ima pravo). 

sezonske poteškoće 

Približavamo se sredini mjeseca, pa korisnike plaća iz proračuna Grada upozoravamo da plaće još nisu 
stigle na račune saveza i klubova. No, to je uobičajeni "zastoj u dinamici" u ovo doba godine i vjerujemo 
da će uskoro biti riješen. Ujedno obavještavamo da je naša računovotkinja jučer pala iz autobusa i s 
višestrukim prijelomima završila u bolnici. Gđi Senki želimo brzi oporavak, te molimo za razumijevanje 
glede mogućeg administrativnog usporenja tijekom sljedećeg razdoblja. 

oglasi, oglasi... 

"Olimpizam u Hrvatskoj" - Knjiga autora Zdenka Jajčevića, našeg vodećeg sportskog povjesničara, 
može se po cijeni od 216 kn nabaviti u izdanju zagrebačke Libere. Opširnije na www.libera.hr .  
ZAS nudi suradnju - Zagrebački automobilistički savez nudi organizatorima sportskih natjecanja svoju 
tehničku i logističku podršku, provjerenu na nizu velikih priredbi. Opširnije informacije kod g. Borislava 
Čagelja na www.z-a-s.hr .  
Vivatip nudi odličja - Firma Vivatip iz Sesveta nudi svoj program sportskih odličja. Opširnije na 
www.vivatip.hr .  

10. veljače 

gdje je nestala informacija? 



Danas se na portalu HBK Max pojavila uznemirujuća obavijest koja upućuje na nesklad provjerljivih 
činjenica. Naime, u članku se tvrdi da su se u sastavu hrvatskih reprezentativaca za Evropsko ekipno 
prvenstvo u Varšavi - http://emwtc.badmintoneurope.com/page.aspx?id=13198 - pojavili neki igrači kojih 
na popisu izbornika Jurčića nije bilo. Popis članova naše vrste bio je, u sklopu izbornikove odluke, 
objavljen na službenim stranicama HBS-a unutar roka i s njim su se upoznali mnogi čitatelji. Kad smo 
krenuli provjeriti navod sa Maxovog portala, dočekalo nas je još jedno iznenađenje - izbornikova odluka 
nestala je s nacionalnoga portala!  
Očekujemo da će nam nadležni pomoći u brzom i vjerodostojnom objašnjenju ovog malog misterija i da 
ćemo se već sutra okrenuti stvaranju pozitivnog ozračja pred naš debi na seniorskom ekipnom EP-u. 

međunarodni turnir u bayonneu - francuska 

Bayonne - Mjesni badmintonski klub poziva na međunarodni turnir koji će se održati 22-23. svibnja. Igra 
se u pet kvalitativnih razreda - od nacionalne klase do rekreativaca. Opširnije informacije u Savezu ili na 
www.bbc64.fr .  

adresar saveza 

Molimo uvažiti promjenu u Adresaru Saveza: novi e-naslov odbornika Đurđevića glasi 
dalekovod.projekt@dalekovod.hr .  

9. veljače 

u petak sjednica UO HBS-a 

Odbornici HBS-a dobili su danas odluku o sazivu V. sjednice UO-a koja će se održati u petak u Zagrebu. 
Prijedlog dnevnoga reda je sljedeći: 
1. Ovjera zapisnika i odluka IV. sjednice UO 
2. Ovjera odluka iz nadležnosti UO koje je direktor Saveza donio između sjednica UO 
3. Izvještaj s Croatian Juniora i Adria Youtha 
4. Priprema plana za 2010.  
5. Priprema redovne skupštine Saveza 
6. Pripreme za Croatian International 2010. 
7. Razno 
Obzirom da je odluka o sazivu donesena jedanaest dana nakon statutarnoga roka, nema mnogo vremena 
da se članstvo Saveza očituje o temama s dnevnoga reda. Stoga podsjećamo sve koji imaju prijedloge i 
upite da ne kasne sa svojim podnescima nacionalnom savezu. 

EP na eurosportu! 

Evropsko ekipno prvenstvo koje za tjedan dana počinje u Varšavi bit će na programu Eurosporta 2. Kako 
javlja BE-a Eurosport će prenositi polufinale i finale, 20-21. veljače, te izvatke dana, sveukupno četiri do 
pet sati po danu. Evo dodatnoga motiva za naše! 

8. veljače 

održano prvenstvo hrvatske 2010. 

Uz ovogodišnje Prvenstvo Hrvatske mogli bismo ponoviti komentar od 3. veljače prošle godine, s 
dodatkom da će isti tekst uz malu kozmetiku među brojkama, biti iskoristiv i sljedećih nekoliko godina. 
Brojke? Svih pet zlata Medvedgradu, 19 od 20 medalja ostaje u Zagrebu - od toga 17 za Medvedgrad, uz 
po jednu broncu za Stellu, kombinaciju Purger-Stella te Međimurje kao jedinu izvanzagrebačku pojavu na 
postolju. Prvenstva Hrvatske u svim su dobnim skupinama odličan pokazatelj razlike između 



natjecateljskoga i rekreativnoga pristupa sportu, a u seniorima pokazuju i dragocjenu sposobnost kluba da 
ostvari kontinuitet u radu. Čestitke Medvedgradu i svim dobitnicima odličja, posebice najuspješnijem - 
Zvonimiru Đurkinjaku. 
Male medaljice zaslužuju i rekreativci iz Concordije koji su strpljivo cupkali u kutu dvorane čekajući da na 
terenima koje su platili završe organizacijske improvizacije Prvenstva. No, dok čekamo da se izvještaj s 
PH pojavi na nacionalnome portalu, nudimo posjet stranicama BK Medvedgrad 1998 
(www.bkmedvedgrad.hr) i predlažemo trk na kiosk gdje nas očekuje cijela stranica (!) u današnjem 
tiskanom izdanju Sport Plusa. 

ZŠL - II. krug 

U rubrici Školski badminton objavljujemo poziv na II. krug Zagrebačke lige koji će se održati u centru 
Turbo limač na Velesajmu 21. veljače ove godine.  

BK medvedgrad u vjesniku 

U danas badmintonu neobično otvorenim medijskim vratima preporučujemo i cijelu stranicu Vjesnika 
posvećenu jednoj od akcija kojima Medvedgrađani privlače buduće osvajače medalja. Turnir za klince 
organiziran je jučer, a članak je, doduše bez slika, dostupan i u internetskom izdanju: 
http://www.vjesnik.hr/html/2010/02/08/Clanak.asp?r=zag&c=3 .  

rekreativci, pozoR! 

Rekreativna je sezona u punom zamahu tako da vijesti svakodnevno pristižu u tajništvo. Evo novosti: 
Turbo liga - VI. turnir u sezoni 2009/10. održat će se u subotu, 20. veljače u centru Turbo Limač 
Zagrebačkog Velesajma, pav. 25 (galerija zapad), Avenija Dubrovnik 15. Turnir će biti organiziran u svim 
pojedinačnim i parskim konkurencijama, a prvoplasirani će osvojiti medalje i nagrade sponzora.  
Muški pojedinačno počinju u 10 h, mješoviti parovi u 11 h, a muški i ženski parovi te žene pojedinačno u 
14.30. Kompletan poziv na turnir nalazi na http://www.turboliga.org/fckfiles/file/TL-Poziv-0910-06.pdf . 
Podsjećamo da se turnir boduje za rekreativnu ljestvicu "Trump". 
Liga DT - Iz Novog Čiča najava za dva natjecanja u DT Areni - najprije VII. turnir Lige koji će se održati u 
subotu 13. veljače 2010. sa početkom u 15 sati. Opširnije informacije na www.dt-arena.hr ili kod Igora 
Krilića (098 888 66 50, igor@domi-turbo.hr) koji moli sve sudionike da svoj dolazak potvrde mailom ili 
sms-om. 
Velikogorička ekipna Caffe Liga - Prvi turnir ovog novoustanovljenoga natjecanja održat će se u DT 
Areni u Novom Čiči u subotu 21. veljače 2010. s početkom u 14 h, a svaki ekipni meč složen je od 
jednoga muškog, jednog ženskog singla, te meča mješovitih parova. Ekipu čine 2 do 4 igrača, a kotizacija 
je 200 kn. Organizatori već bilježe prijave iz renomiranih goričkih i zagrebačkih korporacija i kafića, te 
podsjećaju da je turnir otvoren samo rekreativcima. Opširnije informacije o turniru i ostalim elementima 
ponude organizator najavljuje na www.badminton-zagreb.hr odnosno na kontaktima kluba (mob. 098 316 
284 i 091 6028 120; e-pošta : slobodan.miscevic7@gmail.com i romanmarjanovic@optinet.hr ).  

3. veljače 

vijesti iz be-e 

Vijeće BE-e održalo je u Palermu svoju prvu ovogodišnju sjednicu, na kojoj se glavni dio posla odnosio na 
pripremu predstojeće godišnje skupštine BE-e. Među zaključcima istaknimo određivanje domaćinstva za 
velika natjecanja BE-e u razdoblju do OI 2012, a u marketinškim aktivnostima pozornost plijeni osnivanje 
portala s internetskim video-prijenosima turnira Evropskoga kupa. Opširnije na stranicama BE-e: 
http://www.badmintoneurope.com/news_item.aspx?id=30299 . 

Konferencija kineziologa 



Redovna godišnja Međunarodna konferencija kineziologa održat će se 26. i 27. veljače na Velesajmu. 
Glavna tema je „Trening brzine, agilnosti i eksplozivnosti“, a očekuju se stručnjaci iz susjednih zemalja te 
Španjolske, Finske, Velike Britanije i Švicarske. Opširnije informacije o programu i uvjetima sudjelovanja 
na www.ukth.hr .  

podsjetnik 

Podsjećamo klubove da je danas rok za prijavu na Prvenstvo Hrvatske. Obzirom da su svi članovi ZBS-a 
u punopravnome članstvu, tek ćemo ukratko dopuniti obavijest s nacionalnoga portala od 1. veljače: pravo 
nastupa ograničeno je samo na hrvatske državljane. 

oglasi... 

Tvrtka Triniti iz Čepina nudi sportsku opremu DaCapo. Kontakti su: mob: +385 99 522 5986 te e-pošta 
dacapo.croatia@gmail.com . Opširnije obavijesti u Savezu.  

1. veljače 

godina završena sa šest i pol dvanaestina 

Ispravak krivog navoda u obavijestima od 29. siječnja: II. kvartalna dionica skupljena je od tri i pol 
dvanaestine (jer je jedna i pol dvanaestina ipak stigla prije nego je to neoprezni tajnik Saveza primijetio) i 
to je definitivni saldo 2009. Ispravak je sproveden u predmetnoj obavijesti. Ujedno na račune klubova 
prosljeđujemo i dotacije iz spomenute jedna i pol redovne dvanaestine, te time zaključujemo tužnu priču o 
protekloj godini. Točna razrada, koja uključuje 1,5 dvanaestinu + pričuvu od 3,5 mjeseci vidljiva je iz plana 
Saveza. 

29. siječnja 

ZŠS prihvatio plan za 2010. 

Skupština ZŠS-a prihvatila je plan za 2010. u iznosu od očekivanih 185.500.000 kn. Odluka je pokazala 
konsolidiranu skupštinsku većinu oko ovog pitanja, ali je rasprava pokazala da se sudbina ZŠS-a i dalje 
kroji u Gradskoj upravi. Amandman skupine od dvadesetak skupštinara među kojima su bili i naši 
predstavnici - da se za 7,5 milijuna kuna smanji iznos nogometnim prvoligašima iz Zagreba i okolice - i 
prenamjeni u stavke vezane prvenstveno u honorarni stručni rad, nije prošao. No, to je ionako bila 
proceduralna dosjetka za podizanje raspoloženja, jer je potpuno jasno da bi prihvaćanje tako radikalnog 
prijedloga dovelo do smrti socijalističkoga modela sporta u gradu, za što je još uvijek prerano.  
Ipak, amandman je potaknuo zastupnika iz nogometnog Saveza g. Mamića na još jednu u nizu nesuvislih 
skupštinskih peroracija, koja je, međutim, pokazala da bi se među skupštinskim materijalima ubuduće 
trebale naći i vrećice za povraćanje. Opširnije o Skupštini na portalu Jutarnjega: 
http://www.jutarnji.hr/nije-proslo--rezanje--7-5-milijuna-kuna-nogometnim-prvoligasima/516082/ 
U odjecima ove skupštinske sjednice spomenimo i malu anketu, vezanu uz spomenuti amandman, 
objavljenu u Poslovnom dnevniku, a osobito odgovor predsjednice Gradske skupštine gđe. Holjevac: 
http://www.poslovni.hr/138032.aspx . 

II. kvartalna dotacija 

Danas smo na račune klubova proslijedili drugu (i zadnju) kvartalnu dotaciju za 2009. sukladno Planu 
Saveza. Podsjećamo, radi se o dotacijama kojima saniramo dugove nastale uskratama dvanaestinama iz 
2008. Druga dotacija skupljena je iz 3,5 dvanaestina. 

program I HOO-a 



Skrećemo pozornost na današnju obavijest na stranicama nacionalnoga portala, vezanu uz Program I 
HOO-a. Naime, taj program - namijenjen najmlađim sportašima - nesumnjivo ima najviše problema s 
objektivnim vrednovanjem kandidata: razlozi su dobrim dijelom opravdani jer rijetko koji sport na toj razini 
ima sustav međunarodnih natjecanja ili vjerodostojne ljestvice. To, međutim, ne znači da HOO neće 
pokušati stvoriti kakvu-takvu kriterijsku podlogu za procjenu kandidata, pa očekujemo da će odluke Vijeća 
HOO-a, koje će se sastati sljedećeg tjedna, ići upravo u tome smijeru. Stoga molimo zainteresirane da 
prouče kriterije Programa I na stranicama www.hoo.hr i pripreme prijave za svoje kandidate (ako ih imaju), 
a Upravni odbor HBS-a će sukladno očekivanim naputcima Vijeća HOO-a donijeti odluke o eventualnim 
kandidatima HBS-a. 

oglasi... 

* Sportska odličja nudi poduzeće Interadria - www.interadria.net .  
* Pomoć u svim segmentima organizacije sportskih događaja nudi www.eventlogistika.hr.  

26. siječnja 

prihvaćena kompenzacija sa HBS-om 

Skrećemo pozornost na odluku uprave HBS-a, objavljenu jučer, kojom se prihvaća naš prijedlog 
kompenzacije. Time su Savez i svih devet članica Saveza u HBS-u prešli u punopravni članski status. 

maja se oporavlja 

Badmintonskim kuloarima brzo se pronijela vijest o srčanim smetnjama naše reprezentativke Maje Šavor 
koje su se pojavile iznenada, prošlog tjedna, za vrijeme treninga u njenom austrijskom klubu. Nazvali smo 
g. Zlatka Šavora da dobijemo informaciju iz njenog najbližega okružja i zatekli ga upravo u Beču, tako da 
je telefon odmah proslijedio Maji. 
- Sad se osjećam odlično. Terapija ide svojim putem i vraćam se u Zagreb. Naravno, u Zagrebu ću prvo 
vrijeme morati biti pod redovnom kontrolom jer austrijski liječnici nisu uspjeli pronaći konkretan uzrok 
ovom poremećaju. No, u ovom času najvažnije mi je da ne osjećam posljedice. 
Maji želimo brz - ali još važnije: temeljit - oporavak i siguran povratak na teren. 

upozorenje gradskog ureda  

Povodom vrlo neugodnog slučaja koji se odigrao tijekom programa "Odmorko" prošle godine, Gradski 
ured dostavio je upozorenje klubovima i savezima u kojem naglašava potrebu da udruge prilikom 
angažmana osoba za stručne poslove osobito vode računa o člancima 13 i 21 Zakona o športu. Zakon o 
športu dostupan je u našoj rubrici Poveznice, a članak o spomenutom incidentu prenosimo iz Jutarnjega: 
http://www.jutarnji.hr/-pedofila-iz-bih-pustili-da-ljeti-trenira-djecake/425043/ 

23. siječnja 

menadžment sportskih organizacija  

Poslovno učilište Promotor, specijalizirana ustanova za obrazovanje odraslih, organizira program 
usavršavanja i osposobljavanja iz područja menadžmenta sportskih organizacija . Stečena zanimanja se 
unose u radnu knjižicu sukladno članku 9. Pravilnika o javnim ispravama i obrazovanju odraslih. Sve 
informacije o uvjetima upisa i ostalim značajkama programa dostupne su na www.pup.hr ili na telefon 
01/3706-200 ili e-poštu info@pup.hr . 

promjena u DT LIGi 



Velika Gorica - Zbog velikog broja natjecatelja gorički rekreativci odlučili su se na logičan potez: podijelu 
muškog natjecanja u dvije jakostne skupine. Promocija novoga modela turnira održat će se u VI. kolu 
Lige, 30. o.m. Više o svemu uskoro na stranicama BK Zagreb Maksimir. 

21. siječnja 

dvanaestine u 2010. 

Obzirom na uobičajeni "zastoj u dinamici" kako se to kaže za onaj period na početku godine u kojem 
nema para iz gradske kase, skrećemo pozornost klubovima da se barem do sredine veljače ne nadaju 
novim dotacijama. No, s iskustvom preživljavanja u 2009. taj ćemo zastoj, valjda, lakše prebroditi...  

ponuda odličja 

Firma Groš iz Križevaca nudi sportska odličja: katalog, cijena i kontakti na www.grosh.hr . 

19. siječnja 

održan kolegij tajnika  

Redovni kolegij tajnika održan je danas u Almeriji, kao priprema za predstojeću skupštinu ZŠS-a. Glavni 
tajnik Bašić predstavio je prijedlog plana za 2010. koji je - kako smo znali svi, uključujući i skupštinsku 
većinu koja je u prosincu izglasala 202 milijuna kuna - sada srezan na realnih 185.500.000 kn. Ujedno, 
tajnik je zamolio da skupštinari na sjednicu 26. o.m. dođu sa stavovima svojih upravnih tijela, a ne sa 
projekcijama moguće političke koristi koju im prilika donosi. Naši odbornici upoznati su sa materijalima, a 
da će skupština 26. o.m. biti osvježena znakovima novog odnosa snaga u gradu - u to ne sumnjamo. 

18. siječnja 

turbo liga - v. turnir  

Peti rekreativni turnir badmintonske Turbo lige - koja se boduje za rekreativnu ljestvicu Trumpa - održat će 
se u subotu, 23. siječnja 2010. u centru Turbo Limač na Zagrebačkom velesajmu, pav. 25 (galerija 
zapad), Avenija Dubrovnik 15. Igra se svih pet konkurencija, a prvoplasirani će osvojiti medalje i nagrade 
sponzora. Muški pojedinačno počinju u 10 h, mješoviti parovi u 11 h, a muški i ženski parovi te žene 
pojedinačno u 14 h. Opširnije na webici Turbo lige u našoj rubrici Natjecanja. 

mediji o zšs-u 

Večernjak o situaciji nakon zadnje skupštine ZŠS-a: 
www.vecernji.hr/sport/nogomet/mamicu-zamjeraju-prostacki-rjecnik-clanak-80240 .  

15. siječnja 

sezona raspetljevanja 

Po svoj prilici, nakon završenih predsjedničkih izbora u gradskoj upravi - kao i u nižim instancama - počet 
će raspetljavanje aktualnih prijepora. Sezona pretrčavanja već je počela (nekako se baš preklopila sa 
našim prijelaznim rokom, ali, na sreću, mi badmintonaši nemamo ništa s tim).  
I u ZŠS-u, dakako, očekujemo preslagivanje redova pogotovo među onima koji se nisu preduboko uvalili, 
ali i među onima koji naprosto ne mogu bez političke zaštite. Prve proceduralne etape u ovom dijelu 
sezone su: kolegij tajnika koji se održava u utorak, a na kojem će tajnicima biti obrazloženi materijali za 



skupštinu ZŠS-a, a drugi je sama Skupština koja će se održati 26. siječnja.  
Glavna točka na oba sastanka bit će plan za 2010. 

14. siječnja 

rokovi...  

Podsjećamo na kraj prijelaznoga roka - 15. siječnja, a ujedno obavještavamo da još nismo dobili službenu 
potvrdu iz HBS-a o tome je li prihvaćen naš prijedlog za kompenzaciju članarina. No, kako do PH ima još 
više od tri tjedna vjerujemo da će se HBS oglasiti na vrijeme. 

12. siječnja 

vijesti iz HBS-a  

Nekoliko riječi uz izbor v.d. tajnika HBS-a: odlukom od 4. siječnja HBS je dobio dva v.d. tajnika Saveza, 
među kojima je i naš odbornik Zekan. Statutarno gledano dva v.d. tajnika nalaze se u statusu povjerenika 
(statut HBS-a, točka 6.9) te im mandat traje, kako odluka i kaže, do skupštinskoga izbora tajnika. Ono što 
još nedostaje u odluci jest podjela zaduženja, ali ono što svakako treba pozdraviti jest svijest o tome da 
sadašnji opseg tajničkih zaduženja naprosto nadrasta volonterski ili honorarni način obavljanja te 
dužnosti. To smo uostalom znali već prije tri godine. U svakom slučaju razumna podjela dužnosti - uz 
jasne i neprikosnovene statutarne ovlasti i dužnosti tajnika - bio bi dobar put za izlazak iz "tajničke krize".  

7. siječnja 

vijesti iz be-e  

Ždrijeb za EP - Badmintonska Evropa obavila je ždrijeb za Evropsko ekipno prvenstvo koje se u veljači 
igra u Varšavi. Evo što su nam kuglice donijele: 
muški: Danska, Island, Hrvatska, Mađarska, Finska;  
žene: Rusija, Portugal, Hrvatska, Engleska. 
Ljetna škola u Pressbaumu - Tradicionalna Ljetna škola BE ove se godine održava u mjestu u kojem je i 
nastala - u austrijskome Pressbaumu. Namijenjena je darovitim juniorima i mlađim juniorima te njihovim 
trenerima, a trajat će od 17-24. srpnja. Prijave idu preko nacionalnoga saveza. 
Opširnije o svemu na portalu BE-e - www.eurobadminton.org .  

5. siječnja 

dvanaestina za svibanj 2009.  

Dvanaestina za svibanj 2009. proslijeđena je danas na račune klubova sukladno financijskom planu za 
2009. 

dotacije za objekte za prosinac 

Dotacije za objekte na Velesajmu za prosinac proslijeđene su na račune BK Medvedgrad 1998 i HBK Max 
sukladno financijskom planu za 2009. 

vijesti iz hbs-a  

Skrećemo pozornost na zapisnik IV. sjednice UO HBS-a, objavljen jučer na nacionalnom portalu. 
Odbornici su odradili priličan posao, a zapisnik je doista potrebno pročitati u cijelosti jer se u njemu nalazi 
dosta informacija kojima je mjesto u redovitim obavijestima Saveza. Ipak, HBS-u smo morali poslati jednu 



opasku vezanu uz točku 7.11.  
Naime, još je 2000. godine tadašnji IBF donio propis kojim se od 1. siječnja 2001. na svim kontinentalnim i 
svjetskim prvenstvima reprezentacijama uvodi obveza nastupa u službenim nacionalnim dresovima, te su 
savezi bili pozvani da IBF-u što prije prijave izgled svog nacionalnog dresa. Nakon dosta natezanja i 
uvjeravanja u upravi HBS-a ipak je prihvaćeno ono što su naša nogometna i mnoge druge reprezentacije i 
sportaši - a s njom i svi hrvatski navijači - već bili pronijeli širom globusa: kockasti dres. Jedinstveni i 
prepoznatljivi dizajn u čitavome sportskom svijetu.  
Službena formulacija koju je HBS tada proslijedio IBF-u glasila je "Nacionalni dres hrvatske reprezentacije 
temelji se na motivu izmjeničnih crveno-bijelih kvadratića sa povijesnoga hrvatskog grba" i to je, dakako, i 
dan-danas naš službeni dres. Svoju premijeru dres je imao u siječnju 2004. na Finlandia Cupu u Beču 
(prigodna fotografija krasi zid našega tajništva), a dres se nalazi i na zaglavlju naslovne stranice 
nacionalnog web-portala. 

4. siječnja 

krećemo u novu!  

Iako još traje novogodišnje zatišje, u Almeriji smo već u radnoj temperaturi. Na samu staru godinu stigla 
nam je dvanaestina za svibanj, koju ćemo sutra proslijediti korisnicima, a očekujemo i prosinačku dotaciju 
za objekte. Ujedno napominjemo da smo HBS-u poslali najavljeni prijedlog ugovora o kompenzaciji kojim 
Savez nudi sufinanciranje MP Hrvatske 2010. sa 35.000 kn, a za uzvrat tražimo status punopravnoga 
člana u 2010. za sam Savez i svih devet klubova u članstvu Saveza. O odgovoru HBS-a izvijestit ćemo na 
vrijeme, a za sada podsjećamo da su sve spomenute udruge od 1. siječnja u statusu pridruženog članstva 
HBS-a. 
Ujedno ponavljamo redovitu polugodišnju obavijest - svi koji žele da ih stavimo na e-popis primatelja 
obavijesti o novostima na našim stranicama neka nam pošalju svoju e-adresu.  

vijesti iz hbs-a  

Kao što je poznato, sa starom godinom prestala je funkcija Jasmina Majstorovića na mjestu tajnika HBS-
a. S Jasminom smo imali vrlo korektnu suradnju i bez obzira na njegovu ostavku vjerujemo da će bivši 
tajnik sa svojim sposobnostima ostati u našem badmintonu na dugoročnoj dispoziciji. Međutim, dok 
čekamo na odluku UO HBS-a o tome tko će na mjestu v.d. tajnika obavljati ove poslove do skupštine (ta 
odluka bila je najavljena za kraj prošle godine), molimo članstvo da eventualna obraćanja tajništvu HBS-a 
naslovi na Upravni odbor. 

vijesti iz članstva 

Maxovci su nas za kraj godine obradovali lijepom viješću iz Nizozemske - na vrlo jakom podmladačkom 
turniru u Hoensbroeku Maja Pavlinić, sa danskim partnerom, osvojila je turnir mješovitih parova u 
kategoriji mlađih kadeta. Dodatni začin ovoj pobjedi jest i da su Maja i njen suigrač na tom putu svladali 
prve i druge nositelje! Opširnije na www.maxbadminton.hr . 

rekreativci, pozor!  

Zagorje ob Savi - Rekreativni turniri iz ljestvice Trump nastavljaju se u Sloveniji u subotu 9. siječnja u 
podne. Igraju se konkurencije muškaraca - parski i pojedinačno - a prijave i informacije su na e-adresi 
jure.kelher@gmail.com .  

 


